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Spoštovane občanke in občani!
Bliža se dolgo pričakovno poletje in z njim dopusti ter po-

čitnice, vendar seveda ne prav za vse. Izvajalci del v naši ob-
čini si jih zagotovo ne bodo mogli privoščiti. 

No, tisti, ki so izvajali preplasti-
tev ceste ob jezeru na Rakitni lah-
ko, vsaj kar zadeva nas, gredo na 
dopust, saj so dela na cesti končali. 
Drugače pa je s tistimi, ki izvajajo 
rekonstrukcijo ceste v Notranjih 
Goricah in gradijo kanalizacijo v 
Radni. Dela na obeh projektih soli-
dno napredujejo. Seveda se ob po-
sameznih situacijah na terenu po-
javljajo tudi zapleti, ki pa jih naše 
službe skupaj s projektanti, izvajalci 

in lastniki zemljišč sproti in uspešno rešujejo. Projekti vseh 
podrobnosti nikoli ne predvidijo in zato so tovrstna uskla-
jevanja, dogovarjanja in iskanja najboljših praktičnih rešitev 
nujna.

Zelo hitro in uspešno napreduje tudi projekt podjetja 
DEOS, ki gradi dom za ostarele v Notranjih Goricah. Dom 
naj bi svoja vrata odprl jeseni, že sedaj pa zbirajo prijave za 
razpisana delovna mesta. Podrobnejše informacije o predvi-
denih zaposlitvah lahko dobite na njihovi spletni strani.

Kljub izredno težki splošni situaciji pa v naši občini z inve-
sticijami ne bomo prenehali. Tako nas je zelo razveselila no-
vica, da je Ministrstvo za promet oziroma Direkcija za ceste 
republike Slovenije, na svoji spletni strani objavila razpis za 
izbiro izvajalca krožišča in navezovalnih cest v Podpeči. Ob 

težavah, ki v zadnjem času zaradi pomanjkanja dela, redno 
spremljajo tovrstne razpise, upamo, da bo postopek izbire 
kar najhitreje končan in dela začeta.

V juniju in letos ob 20. obletnici še posebej, se običajno 
zvrsti vrsta prireditev v počastitev dneva državnosti. V naši 
občini so izredno domiselno osrednjo proslavo pripravili 
učenci in učitelji OŠ Brezovica in OŠ Preserje ter Vrtcev Bre-
zovica. Prijeten in sproščujoč dogodek v Brezovi dvorani OŠ 
Brezovica je bil tudi zelo lepo obiskan.

Kot vsako leto bo tudi tokrat v Jami potekala prireditev 
ob zaključku šolskega leta. Tudi tokrat bo prireditev, z vrsto 
animacijskih delavnic za otroke in priznanimi glasbenimi go-
sti, potekala pod pokroviteljstvom Občine Brezovica, vstop 
pa bo brezplačen. Seveda vabimo vse otroke in starše, da se 
prireditve v čim večjem številu tudi udeležite.

Vsem občankam in občanom v imenu Občinskega sveta, 
Občinske uprave in ostalih organov lokalne skupnosti iskre-
no čestitam ob 20. obletnici samostojnosti. 

Vse najboljše Slovenija.   

V zadnjem obdobju sta sklenila svojo življenjsko pot dva pomembna 
člana lokalne skupnosti. Zapustil nas je častni občan Občine Brezovica 
g. Srečko Pristavec in nekdanji občinski svetnik g. Srečko Vrčon. Obema 
se za njuno požrtvovalno delo in nesebičen prispevek k razvoju lokalne 
skupnosti iskreno zahvaljujemo.

 
    Metod Ropret,

župan

Iz občinske hiše

Okoljski minister obiskal Brezovico
Predstavniki Ministrstva za okolje in prostor z ministrom 

Rokom Žarnićem so se v ponedeljek, 23. maja, na sedežu Kra-
jinskega parka Ljubljansko barje v Notranjih Goricah, udeležili 
osrednje prireditve ob evropskem dnevu parkov. Zbrane sta po-
leg ministra nagovorila tudi župan Metod Ropret in direktorica 
Krajinskega parka Ljubljansko barje, Barbara Zupanc.

Evropski dan parkov obeležujemo 24. maja, dan, ki ga je leta 
1999 razglasila Evropska zveza naravnih in narodnih parkov. Z 
razglasitvijo je Evropska zveza opozorila na pomen naravovar-
stvenih območij pri ohranjanju močno osiromašene biotske pe-
strosti. Prvi korak v to smer je ravno 24. maja leta 1909 storila 
Švedska, z ustanovitvijo prvih devetih narodnih parkov. Sloveni-
ja po biotski raznovrstnosti in krajinski raznolikosti sodi v sam 
svetovni vrh in ima kot ena od držav z najvišjo stopnjo biodi-
verzitete v Evropski uniji, trenutno zavarovanih 12,5 odstotka 
ozemlja. 

Krajinski park Ljubljansko barje, najmlajši izmed zavarova-
nih območij pri nas, je po ministrovem mnenju pridobitev za 
vseh sedem občin, ki so v njem, predvsem za Brezovico: »Mi-
slim, da gre v tem primeru za dober primer sodelovanja lokalne 
samouprave z ministrstvom oziroma državo. Občina Brezovica 
dobro ve, da gostiti park pomeni prednost. Občine in njiho-
va vodstva morajo razumeti, da so parki priložnost, pri čemer 
jim lahko ministrstvo strokovno in do neke mere tudi f inanč-

O P T I K A

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

no pomaga.« Zupančeva meni, da je sodelovanje parka z mi-
nistrstvom in lokalno skupnostjo dobro, čeprav pri delovanju 
večkrat naletijo na birokratske ovire: »Velik problem je denar. 
Mislim, da bi občine lahko razmislile o sof inanciranju nekate-
rih aktivnosti in projektov. Zavedati bi se morale, da ohranjena 
narava v zavarovanih območjih prinaša nove možnosti in prilo-
žnosti za trajnostni razvoj območja. Park je priložnost predvsem 
za dejavnosti, ki so vezane na lokalne vire (npr. kmetijstvo, turi-
zem, rekreacija).«
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prvo obveznostjo in odgovornostjo do nove države. Jasno smo 
dali vedeti, da gre tokrat zares in poti nazaj ni. V spomin na te 
dni praznujemo Dan državnosti. To so bili dnevi, ko smo svojo 
moč, voljo in energijo združili ljudje različnih političnih, verskih 
in kulturnih pripadnosti. Na hišah so ponosno plapolale sloven-
ske zastave, tako kot jih vidimo tudi danes.« Župan je zaključil z 
voščilom ob 20. obletnici samostojne in neodvisne Slovenije ter 
Dnevu državnosti. 

Slovesnost je popestril lep kulturni program, ki so ga soo-
blikovali učenci obeh brezoviških osnovnih šol, vrtčevski otroci, 
člani Kulturnega društva Janez Jalen iz Notranjih Goric in pev-
ke Ženskega pevska zbora Brezovica. Obiskovalci smo se preko 
igranih prizorov na odru vrnili v našo zgodovino, v čas, ko Slove-
nije še ni bilo in je bila na našem ozemlju Karantanija, v čas, ko 
so na knežjem kamnu še ustoličevali kneze. S »Svečano pionir-
sko zaobljubo« pa so nas otroci popeljali v čas Jugoslavije. Imeli 
so prave pionirske uniforme; črne čevlje, modre hlače in krila, 
belo srajco, rdečo rutico za vratom in vojaško kapo, imenovano 
»titovka«. Uporabljali so vojaški pozdrav - salutiranje s stisnjeno 
pestjo in »dali častno pionirsko«. 

V program so bili vključen tudi ples, petje in naš nacional-
ni inštrument, harmonika, katere meh je raztegnil Jure Artač. 
Slavnostno akademijo je zaključila Avsenikova Slovenija, od kod 
lepote tvoje.

Vesna Novak

Na podlagi 6. člena Statuta Občine Brezovica (Ur. l. RS št. 
104/2009) in 14. člena Odloka o prazniku občine in podeljevanju pri-
znanj Občine Brezovica (Ur. l. RS št. 21/2005) Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja objavlja

JAVNI RAZPIS
za podelitev priznanj Občine Brezovica za leto 2011

1.
V letu 2011 Občina Brezovica podeljuje naslednja priznanja:

en naziv častni občan, 
en grb in 
tri priznanja.

2.
Naziv častni občan se podeli posamezniku, državljanu Republike 

Slovenije ali državljanu tuje države, ki ima zaradi svojega dolgoletnega 
dela izjemne zasluge za napredek in za dosežke na področju znanosti, 
kulture ali na drugih področjih človekove ustvarjalnosti, ki prispevajo k 
izjemnemu razvoju in napredku ter trajnemu ugledu občine.

Grb se podeli fizičnim ali pravnim osebam za izredno življenjsko delo 
ali vrhunske uspehe in dosežke, ki so pomembni za ugled in razvoj občine.

Priznanje se podeli fizičnim ali pravnim osebam za pomembne do-
sežke v krajšem obdobju in kot vzpodbuda za nadaljnje delo.

3.
Predlog za podelitev priznanj občine lahko podajo fizične osebe s 

stalnim prebivališčem oz. pravne osebe s sedežem v občini.
Predlagatelj kandidata za priznanje ne more predlagati kot kandi-

data za priznanje samega sebe. 
Kandidat za občinsko priznanje ne more biti občan, dokler aktivno 

opravlja funkcijo člana občinskega sveta, člana nadzornega organa ali 
funkcijo župana.

4.
Predlog mora vsebovati:

točen naziv in naslov predlagatelja,
ime, priimek, rojstne podatke oz. naziv ter točen naslov predlaganega 
prejemnika,

V kulturnem delu programa prireditve so nastopili člani Dru-
štva Fran Govekar Ig, ki so s prizori iz Jalnovih Bobrov ponazorili 
življenje mostiščarjev na Barju v pradavnini. Po uradnem delu 
prireditve so se udeleženci prireditve podali na krožni kolesarski 
izlet, od Notranjih Goric do Bevk in nazaj do sedeža parka.

Minister si je medtem ogledal Osnovno šolo Brezovica, ki je 
primer dobre prakse energetsko varčne gradnje. Projekt mu je 
predstavil arhitekt Slavko Gabrovšek. Minister je bil nad vide-
nim in slišanim navdušen, strokovnemu vodstvu šole pa je med 
drugim predlagal, naj razmisli o tem, da bi šolo kot primer do-
bre prakse energetsko varčne gradnje uporabili za nadaljnje raz-
iskave.

Vesna Novak

Praznovanje 20 let samostojne Slovenije
V petek, 10. junija, sta Občina Brezovica in Osnovna šola 

Brezovica v Brezovi dvorani gostili slavnostno akademijo ob 
okroglem jubileju naše države. 

Zbrane sta po odpeti himni nagovorila v. d. ravnatelja OŠ 
Brezovica Vladimir Hanžeković in župan Metod Ropret. Sle-
dnji se je spomnil dogodkov izpred dvajsetih let: »Leta in leta, 
praktično vso zgodovino, je v srcih naših prednikov tlela želja 

po neodvisni in samostojni državi. Pred dvajsetimi leti se nam 
je želja uresničila in 25. junija 1991 smo samostojno Slovenijo 
tudi dočakali. Takrat je slovenska skupščina sprejela Temeljno 
ustavno listino in Deklaracijo o neodvisnosti - ključni ustanovi-
tveni akt, ki nam zagotavlja samostojen ter neodvisen političen 
in družbeni položaj. A že dan po uveljavitvi samostojnosti smo 
uvideli, da pot še ni končana. In tako kot Slovencem v zgodovini 
ni bilo nič podarjeno, nam ni bila podarjena tudi samostojnost. 
Vendar, složni in enotni, kot morda nikoli prej in žal nikoli ka-
sneje, smo se postavili po robu Jugoslovanski armadi. Pripadni-
ki Teritorialne obrambe, policije in državljani smo se soočili s 
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vrsto priznanja, podrobno in obširno obrazložitev predloga z doku-
menti, ki potrjujejo dejstva v obrazložitvi, datum in podpis predlaga-
telja.

5.
Predloge je potrebno poslati do 31. 8. 2011 na naslov: Komisi-

ja za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine Brezovica, 
Tržaška c. 390, 1351 Brezovica s pripisom: 'NE ODPIRAJ – RAZPIS 
– PRIZNANJA'. Podelitev priznanj bo ob občinskem prazniku, 4. ok-
tobra.

Predsednik komisije za mandatna
vprašanja, volitve in imenovanja

Janko Prebil, l. r.

Odprodaja zemljišč Občine Brezovica
Na podlagi Zakona o stvarnem premoženju države in samou-

pravnih lokalnih skupnosti (Ur.l. RS št. 86/10), Uredbe o stvarnem 
premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur.l. RS št. 
34/11) in Odloka o proračunu občine Brezovica za leto 2011 (Ur.l. RS 
št. 41/11), občina Brezovica objavlja spisek parcel v občini Brezovica, 
ki so po Odloku o proračunu predmet prodaje stvarnega premoženja 
občine Brezovica. 

Naslov zemljišč Številka parcele m2
k.o. Brezovica 252/24 139 + 38
k.o. Brezovica 3543/0 (del) 450
k.o. Brezovica 593/2 17
k.o. Brezovica 18/2 71
k.o. Brezovica 3734/2 915
k.o. Brezovica 2790/30 (del) 480
k.o. Brezovica 2221/0 95
k.o. Brezovica 2452/3 302
k.o. Brezovica 3564/7 57
k.o. Jezero 382/14 330
k.o. Kamnik 914/1 904
k.o. Kamnik 914/33 583
k.o. Kamnik 914/30 778
k.o. Kamnik 751/1 234
k.o. Kamnik 1416/2 (del) 200
k.o. Rakitna 893/8 647

Zainteresirane ponudnike vabimo k oddaji ponudbe za na-
kup stvarnega premoženja občine Brezovica. Dodatne informacije: 
01/3601 770.

Župan
Metod Ropret 

Člani SPVCP Občine Brezovica nadgrajujemo 
znanje 

Mentorice, ki pripravljamo mlade kolesarje na kolesarski izpit, 
smo se udeležile strokovnega izpopolnjevanja »Promotor zdrave-
ga kolesarjenja« v Ljubljani. Predsednica SPVCP se je udeležila 
posveta občinskih predstavnikov SPVCP v Celju. Po njenem po-
ročanju smo bili mnenja, da je naš svet kadrovsko strokovno se-
stavljen, za kar ima velike zasluge g. župan Metod Ropret. Taki 
posveti so koristni in potrebni za izmenjavo izkušenj in primerjavo 
dela.

Projekt »Kolesarček« se bo izvajal vsako drugo leto za oddelke 
VVO in učence 1. triade. O realizaciji projekta za učence 2. triade 
JUMI – CAR (preventiva v prometu) se bomo dogovarjali jeseni. 
Mentorji naj bi prihodnje šolsko leto ponovno strokovno pripra-
vili učence višjih razredov na tekmovanje »Kaj veš o prometu«.

Težav z obračanjem šolskega avtobusa zjutraj na obračališču 
na Jezeru po ogledu in razgovoru policista z vozniki ni več. 

Po preventivni policijski kontroli avtobusov za prevoz šolske 
mladine smo ugotovili, da so avtobusi pravilno opremljeni in 
mladina ve, da se mora pripasati.

Medobčinsko redarstvo obvešča upravljavce občinskih cest, 
da bo potrebno pregledati talne označbe in prometne znake ter 
jih s 1. 7. 2011 prilagoditi novi zakonodaji.

Direkcija za ceste in upravljavec občinskih cest morata obno-
viti vidnost prehodov za pešce do pričetka novega šolskega leta. 

Svet je obravnaval dopis občana, ki predlaga postavitev grbin 
na dveh lokacijah v občini Brezovica. Člani SPVCP menimo, da je 
za umirjanje prometa in varnost v okolici šol in vrtcev po zakonu 
poskrbljeno s prometnim znakom cona 30 in pločniki. Prebivalci 
ob cesti, kjer so že namestili grbine, so kmalu izrazili željo po od-
stranitvi zaradi vibracij barjanskih tal in hrupa. Spremljanje pro-

SENČILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije

Rolete

Komarniki

Markize

Screen-i

Harmonika vrata...

Lamelne zavese

Panelne zavese

Roloji

Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247

Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice

rono.sencila@siol.net 

www.rono-sencila.si

www.renault.si
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Z NEPOZABNIMI DNEvI SIJAJNIh PONuDB IN 
DODAtNIM BONOM DO 500 EuR SAMO DO 30. 6. 2011**

Vabimo vas, da pridete v naš salon in se prepričate o izjemni ponudbi. obiščite nas tudi na 

Facebooku, kjer praznujemo 50 let od rojstva priljubljene katrce. skupaj ji zaželimo vse najboljše!

*4 leta garancije ali 80.000 km velja za megane in clio in 150.000 km za laguno preko renault Financiranja. Velja prvi od izpolnjenih pogojev.   ** Ponudba velja ob nakupu z renault Financiranjem in za vozila iz zaloge. Vrednost bona in pogoji njegove veljavnosti so na www.renault.si.
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Krajevne skupnosti

Zbor krajanov KS Rakitna
V torek, 21. 6. 2011 je bil v Rakitni zbor krajanov, prvi po desetletju 

in pol. Krajanom smo predstavili prihajajoče večje projekte, dobili so pri-
ložnost za vprašanja in pripombe in jih povabili k sodelovanju. Čeprav 
torek ni bil najprimernejši dan, je prišlo prek sto krajanov ali kar petina 
volilnih upravičencev. To kaže na potrebo ljudi po tem, da se jih informi-
ra, vključi in sliši.

Dnevni red je obsegal kar 6 točk, vsebino povzemam.
1. Delo Mladinskega klimatskega zdravilišča Rakitna. Direktorica in psi-
hologinja sta predstavili psihoterapevtske programe za otroke, v katere je 
MKZ v zadnjih letih usmerilo del svoje dejavnosti in tudi pridobilo velike 
donacije iz tujine.
2. Potek gradnje kanalizacije. Župan in podžupan sta predstavila glavne 
podatke o 1. fazi. Obsegala bo območje od čistilne naprave na Gmajni 
mimo Žabjega griča prek centra v Hrib, čez Klanec v Boršt in Nakličev 
konec, na Kopanc in v Brencete. Vrednost investicije je 600.000 evrov. 
Priključnina (brez izgradnje hišnega priključka) bo 821 EUR za hišo z 200 
m2 neto tlorisne površine, na 800 m2 veliki parceli.

Največ vprašanj je letelo na čas, saj smo v preteklih letih že večkrat sli-
šali obljube, da je začetek gradnje tik pred vrati. Izvajalci so zmožni zgra-
diti sistem v štirih mesecih, hitrost gradnje pa je odvisna od hitrosti finan-
ciranja. Župan je zagotovil, da so sredstva rezervirana in da bo lahko po 
pridobitvi gradbenega dovoljenja, ki je blizu, v enem letu vse dokončano, 
vključno s hišnimi priključki. Precej je bilo vprašanj o začetku 2. faze, saj 
zbiranje služnosti in soglasij državnih institucij traja. Župan je pozval ljudi 
k dajanju služnosti in obljubil, da se bo občinska uprava lotila priprave 
manjkajoče dokumentacije za 2. fazo, takoj ko bo stekla gradnja 1. faze.
3. Legalizacija črnih gradenj. Teh je v delih vikend naselja zelo veliko. Žu-
pan je pojasnil, da črnih gradenj ni dovoljeno priklopiti na kanalizacijo, 
pa tudi pravično je, da vsi plačajo komunalni prispevek. Legalizacija je 
tudi v interesu lastnikov, saj bodo sicer imeli težave pri prodaji, dedova-
nju ipd. Napovedal je, da bosta občina in KS črnograditeljem ponudili 
pomoč in da ne bomo izvajali represije, dokler to ne bo nujno.
4. Nov model ločenega zbiranja odpadkov je predstavil podžupan: vsako 
gospodinjstvo bi dobilo lastna zabojnika za mešane odpadke in plastiko, 
kasneje pa tudi za papir in biološke odpadke. Trend je obračun odvoza 
smeti glede na količino mešanih odpadkov, s čimer bodo spodbudili čim 
več ločenega zbiranja in reciklaže. Pomisleki krajanov so bili trije: spreme-

meta na omenjenih odsekih bo narekovalo potrebe o nadaljnjih 
ukrepih.

SPVCP Občine Brezovica je 31. 5., na OŠ Brezovica in 1. 6., na 
POŠ Notranje Gorice organiziral predavanje »Ustavite se. Vlak se 
ne more« (Prečkajte železniško progo varno na nivojskih preho-

dih). Kljub dobri in vsestranski obveščenosti staršev, krajanov in 
občanov je bila udeležba zelo skromna.

Za SPVCP Občine Brezovica zapisala 
Zdenka Oblak

nili bi se v kraj kontejnerjev; če bi Snaga praznila kontejnerje na 14 dni, bi 
se na dvoriščih širil smrad; cena ne bi smela biti višja od sedanje. Sklenili 
smo, da bo KS izvedla anketo, ali krajani želijo prehod na novi sistem ali 
ne.
5. Ureditev središča kraja. Svet KS letos pripravlja dokumentacijo za 
kandidaturo za evropska sredstva. Za zdaj smo naročili projektno doku-
mentacijo za Kulturnico (knjižnico, manjšo dvorano, depoje in sanitarije) 
nad vrtcem in za povečanje vaškega trga (park, večji prostor za pogrebe, 
prestavitev ekološkega otoka in več parkirnih mest).
6. Na koncu smo krajane pozvali k oživitvi turističnega društva, ki bi 
lahko skrbelo za urejenost kraja in koordiniralo turistične dejavnosti. Te 
bi posameznikom prinesle dodatni dohodek, hotelu in zdravilišču pa pe-
strejšo ponudbo za goste. Sestanek zainteresiranih bo v Hotelu Rakitna v 
soboto, 2. julija, ob 17h.

predsednik Sveta KS Rakitna
Gorazd Kovačič

Iz KS Notranje Gorice - Plešivica
Tegobe zaradi obnove Podpeške ceste bodo kmalu izginile, saj v 

začetku julija pričakujemo prvo plast asfalta. Zaključek investicije je 
predviden za konec julija, ko bo popolna zapora Podpeške ceste sko-
zi center vasi, zaradi polaganja finega sloja asfalta. Svet KS Notranje 
Gorice - Plešivica je na izredni seji obravnaval možni lokaciji za gradnjo 
novega vrtca v Notranjih Goricah. Mnenja so deljena. Po sklepu občin-
skega sveta se bo pripravil idejni osnutek za obe lokaciji. Po pridobitvi 
smernic strokovnih inštitucij bo občinski svet o tem odločal na prvi 
jesenski seji. Dobrodošla so tudi mnenja krajanov, saj je to pomembna 
odločitev za celostni razvoj našega kraja. Pred izdajo naslednje številke 
Barjanskega lista bo imel dom za starejše občane že končno podobo. 
Vsi, ki vas zanima zaposlitev v novem domu ali pa morebitna nastani-
tev, se lahko obrnete na naslov lastnika doma, Deos d.o.o, Devinska 
ulica 1, Ljubljana, tel 08/2002 400, e-pošta: info@deos.si. Kot vsako 
leto bomo v naši vasi zopet lahko obiskali prireditev ob zaključku šol-
skega leta, ki bo potekala prav danes v športnem parku Jama v Notra-
njih Goricah. Lepe počitnice in čim manj stresnih dogodkov (neurij). 

Marko Čuden,
KS Notranje Gorice - Plešivica

Komunala

Predlagani nov sistem zbiranja ločenih frakcij 
na območju Snage d.o.o. 

Nova zakonodaja predvideva, da bomo morali zbrati znatno 
več ločenih odpadkov že v svojem gospodinjstvu ali delovnem 
okolju. Kar 50 % zbranih odpadkov bo potrebno reciklirati, zato 
bomo morali na izvoru ločiti znatno več kot 50 % ločenih frakcij. 
V letošnjem aprilu smo jih ločeno zbrali že približno 30 %, do 
predvidenega cilja nam manjka še nekaj več poguma in odloč-
nosti.

Kljub osveščanju analize kažejo, da je v posodah za odpadke 
še vedno več kot 75 % odpadkov, ki v resnici sodijo med ločeno 
zbrane frakcije.

Za uresničitev cilja, 50 % ločeno zbranih frakcij (papir, embala-
ža, steklo), smo v podjetju Snaga d.o.o. pripravili nov način zbiranja 
komunalnih odpadkov, tudi zaradi neizogibnega zaprtja odlagališč 
komunalnih odpadkov v prihodnosti. Namen novega sistema je pove-
čanje količin ločeno zbranih frakcij odpadkov na izvoru in s tem omo-
gočanje ponovne uporabe in reciklaže ter maksimalno zmanjšanje ko-
ličin odpadkov, ki so namenjeni končnemu odlaganju na odlagališčih. 

V novem sistemu gospodinjstva zbirajo odpadke v namenski 
posodi na svojem zemljišču po posameznih frakcijah. Vsako go-
spodinjstvo bo najprej prejelo posodo za embalažo s pokrovom 
rumene barve, kasneje pa predvidoma v zgoščenih delih naselja 
tudi posodo za papir s pokrovom modre barve. Na dan odvoza 
po urniku se posode oddajo na odjemno mesto ob cesti.
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Vsak objekt bo lahko imel do štiri posode za odpadke (za 
ostale odpadke, posodo za odpadno embalažo, gospodinjstva 
v zgoščenih delih naselij posodo za papir ter posodo za biolo-
ške odpadke, slednjo lahko gospodinjstvo nadomesti z lastnim 
kompostnikom). 

Embalaža je vse, kar kupimo, odvijemo in ne porabimo, torej 
volumsko večina naših odpadkov. V posodo za embalažo odla-
gamo plastično in kovinsko embalažo. 

Posoda za biološke odpadke ali kompostnik bosta postala 
obvezna, saj se po novi zakonodaji zahteva natančno ločevanje 
bioloških odpadkov od ostalih odpadkov. Na redkeje poseljenih 
območjih naj bi bilo obvezno samo kompostiranje na domu. 
Iz ostalih odpadkov bo potrebno ločevati tudi odpadno pla-
stično in kovinsko embalažo, ki jo bomo zbirali v novo posodo 
z rumenim pokrovom. Vse frakcije, ki se zbirajo na ekoloških 
zbiralnicah (papir, steklo, embalaža), se bodo tam zbirale tudi 
v prihodnje. 

Odvoz odpadkov bo potekal po novem razporedu, ki ga bo-
ste prejeli kasneje. Posode se bodo praznile le v primeru, da 
bodo postavljene na odjemno mesto. 

Vsem gospodinjstvom v Ljubljani in devetih primestnih ob-
činah bomo razdelili nove posode za zbiranje embalaže in pa-
pirja. Do končanja razdeljevanja omenjenih posod bo odvoz 
odpadkov potekal še po obstoječem sistemu. Po razdelitvi vseh 
posod bomo začeli odpadke odvažati po novem urniku, o čemer 
vas bomo predhodno obvestili.

V kolikor se bo pojavila potreba po dodatnem številu posod, 
bomo v prvi fazi to reševali z oddajanjem na obstoječe zbiralni-
ce, kasneje pa z dodatnimi posodami. O vsem boste pravoča-
sno obveščeni. 

Odvoz odpadkov je zasnovan na novo s sledečimi frekven-
cami:

mešani komunalni odpadki: 
gospodinjstva in podjetja v soseskah s pretežno individualnimi 
objekti: 1-krat na 3 tedne,
večja podjetja in blokovska naselja v strnjeni gradnji: 1-krat na 
teden,
bloki: 1-krat na teden, 

embalaža: 
1-krat na 3 tedne »od vrat do vrat« v soseskah s pretežno indi-
vidualnimi objekti,
1-krat na 3 tedne iz obstoječih eko otokov; pobira se takrat 
kot embalaža iz gospodinjstev na istem območju, kot se nahaja 
posamezni eko otok, 
večja podjetja in blokovska naselja v strnjeni gradnji: 1-krat na 
teden,

papir: v strnjenih večjih naseljih enako kot embalaža, 
biološki odpadki: nespremenjeno,
steklo: nespremenjeno.

Nov sistem zbiranja naj bi se najprej uvedel na področju ob-
čine Brezovica, v Ljubljani pa na Kodeljevem in v Rožni dolini.

Za lažje ločevanje je potrebno embalažo predhodno pripra-
viti za njeno odlaganje, predvsem za zmanjšanje prostornine 
odpadkov.

Primeri: 

Pripravil: Igor Petek, svetovalec direktorja
Snaga javno podjetje d.o.o. Ljubljana 

Komunala na Občini Brezovica
Letnemu času primerno na vseh investicijah dela potekajo in-

tenzivno. Po zagotovilu izvajalca kanalizacije in novega vodovo-
da v naselju Radna bodo dela dokončali še v letošnjem letu. Prav 
tako bo obnovo Podpeške ceste skozi Notranje Gorice izvajalec 
dokončal v roku. Direkcija za ceste RS je že objavila razpis za 
izvajalca krožišča v Podpeči in upamo, da se bodo dela pričela 
že jeseni. Končana je preplastitev dela državne ceste v Rakitni 
mimo jezera. Preko poletja naj bi Slovenske železnice sanirale 
oba cestna prehoda, ki sta v zelo slabem stanju. S podjetjem 
Snaga pripravljamo koncept približevanja ločevanja odpadkov 
vsakemu uporabniku. Vsa navodila in podrobnosti bomo upo-
rabniki dobili na dom s posebno zloženko. Prihaja pa tudi nov 

način in organizacija odvoza kosovnega materiala. Do jeseni bo 
urejena deponija za odlaganje kosovnega materiala pri našem 
komunalnem podjetju. Vsako gospodinjstvo pa bo lahko tudi 
direktno pri Snagi naročilo odvoz kosovnega materiala. Tudi za 
to novost bomo dobili posebne brošure, v katerih bo natančno 
opisan postopek. Vse novitete so izključno namenjene kvalite-
tnejšemu ravnanju z odpadki. Počitnice so čas za sprostitev in 
zabavo. Pazimo na naše otroke in prilagodimo hitrost, da bodo 
počitnice za vse lep dogodek.

Marko Čuden, 
podžupan

PLASTENKA 
odstrani zamašek         iztoči     stisni               zapri zamašek

TETRAPAK
           iztoči      razstavi    stisni          zapri zamašek

STEKLO
            Iztoči

PLOČEVINKA
    iztoči                  stisni
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Šole in vrtci

Stopili ste skupaj in zbrali 855 EUR
Dobrodelna prireditev Šolskega sklada OŠ Brezovica »Stopimo 

skupaj« je tudi letos v Brezovo dvorano privabila lepo število obisko-
valcev.

Zbrane so najprej pozdravili v.d. ravnatelja šole Vladimir Hanžeko-
vič, župan Metod Ropret in predsednik Šolskega sklada Kristijan Mu-
sek Lešnik. Ta je ponosno povedal, da so lani v šolskem skladu zbrali 
6.000 EUR, s katerimi so kupili interaktivno tablo, računalnik in pro-
jektor. Koristna pridobitev so tudi tri nova kolesa, ki jih lahko učen-
ci uporabljajo za opravljanje kolesarskega izpita. »Denar iz šolskega 
sklada je v prvi vrsti namenjen bolj kakovostnemu pouku. S skladom 
si želimo vsem učencem omogočiti čim bolj enake pogoje za šolanje. 
Socialno šibkejšim sicer pomaga predvsem županov dobrodelni sklad, 
mi pa se trudimo predvsem zagotoviti enak standard vsem otrokom,« 
je pojasnil Musek. Zadovoljstvo je nad humanitarnostjo in pripravlje-
nostjo pomagati izrazil tudi župan Ropret, ki je pohvalil ekološko osve-
ščenost brezoviške šole. Z različnimi akcijami, kot je zbiranje starega 
papirja, starih tonerjev in kartuš ter zamaškov, ne pomaga le ohranjati 
narave, temveč pomaga tudi sočloveku. 

Bogat program so oblikovali učenci, učitelji in njihovi starši. Na 
odru so se zvrstile različne pevske, glasbene, plesne, akrobatske in 
magične točke. Rdeča nit tokratne prireditve je bila najpomembnejša 
vrednota, ljubezen. Otroci so jo predstavili na svoj način, tako kot jo 
vidijo in razumejo oni: »Dečki so zato, da nosijo modre hlače, se igrajo 
z avtomobili, streljajo s fračo in razbijejo sosedu šipo. Da cukajo dekli-
ce za čopke in kitke. Deklice so zato, da nosijo krilca, se igrajo princese 
in kraljične, pobožajo mucke in psičke. Da fantom kažejo fige in jezike 
… A ko odrastejo, se zaljubijo in si podarjajo več kot 100 poljubčkov. 
Najvišja oblika ljubezni je, ko postanejo očki in mamice.«

Pesmice o lisici, stonogi in potovanju v mesto so zapeli vsi pevski 
zborčki, ki delujejo na šoli. Ob tem velja omeniti, da je pred kratkim 
Otroški pevski zbor pod vodstvom Sonje Sojer na tekmovanju prejel 
zlato priznanje. Otroškim glasovom je sledila točka mladega Žana, ki 
je prikazal trike s kitajskimi obroči in gimnastičarke Eve, ki je navdušila 
s premeti in špagami. Pevska gosta Marjan Zgonc in Danilo Lukan sta 
poskrbela za nekaj lepih slovenskih melodij, Orffov krožek pa je naša 
ušesa pobožal z igranjem na ksilofone in zvončke. 

Skeč so pripravili tudi starši, v ritmih rokenrola so se zavrteli plesalci 
plesnega kuba Briljantina, slavnega Avsenika pa je na oder »pripeljal« 
harmonikar Jure Artač. Svoje glasove in pop glasbo so publiki pokazali 
Julija, Tim in Nino. Prireditev so s pesmijo »Dan ljubezni« zaključile 
pevke Ženskega pevskega zbora Brezovica, skupaj z mladinskim zbo-
rom in pevci solisti. Večer je minil v znamenju veselja, ljubezni in rado-
darnosti, v šolski sklad pa se je steklo dodatnih 855 EUR.

Vesna Novak

Tudi vrtec Notranje Gorice je praznoval rojstni 
dan

Praznovanje smo začeli s pohodom na Sv. Ano, kjer so nas spremljali 
tudi starši, sorodniki in prijatelji. Mlajša skupina »Mehurčki« je hribček 
obiskala v popoldanskih urah. Iz ptičje perspektive so opazovali naš vrtec 
in uživali v čudovitem razgledu daleč po Barju. Starejša skupina »Zvezdi-
ce« je hribček doživelav večernih urah. Ta večer je Sv. Ana žarela v soju lučk 
in žarečih otroških oči, polnih veselja in pričakovanja.

Veselje se je nadaljevalo tudi naslednji dan, ko smo se zbrali ob največji 

in najlepši eko torti. S pesmijo in plesom smo vrtcu zaželeli vse najboljše.
Praznovanje rojstnega dne vrtca smo zaključili v športnem duhu. Sku-

paj z enoto OŠ Brezovica smo organizirali družabno srečanje v naravi. 
Dobili smo se na travniku v Vnanjih Goricah, ki leži med obema enotama. 
Naše druženje je bilo prepleteno z igro, spoznavanjem in petjem. Sklenili 
smo krog prijateljstva in si ob tem obljubili, da se prihodnje leto spet do-
bimo.

Starejši otroci so sodelovali tudi na zaključni prireditvi. V ta namen 
smo naredili zmaja in z njim, ob Župančičevi pesmi »Daj zmaj«, potovali 
po Sloveniji. Ob tem nas je spremljala pesem Vlada Kreslina »Z Goričkega 
v Piran«.

 Strokovne delavke enote Notranje Gorice

V Športnem parku Jama že 7. tradicionalni 
športni tabor

Tudi letošnje poletje bo v Notranjih Goricah pestro, saj bo ponov-
no potekal tabor za osnovnošolce, letos kar v treh terminih, 25. - 29. 
7., 1. - 5. 8. in 22. - 26. 8. 2011. Glavni organizator je Športno društvo 
Jama.

Ustvarjalne delavnice, športne igre, pohodi, kolesarjenje in rolkanje 
bodo potekali vsak dan med 7.30 in 15.30. Za otroke bosta organizirana 
tudi kosilo ter izlet v Atlantis ali Laguno, druženje pa bomo v petek zaklju-
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Tolea d.o.o. pooblaščen
posrednik Mobitel d.d. 
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Sklepanje novih naročniških razmerij in podaljšanje obstoječih za Mobitel d.d.

Prikličite poletje...

-30%

Sony
Ericsson
Cedar
5€*
* Sklenitev novega naročniškega 
razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev.

ob nakupu akcijskega aparata.
POPUSTA NA AVTOPOLNILEC
-30%

* Sklenitev novega naročniškega razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev na pakete Povezani 45/77.

* Sklenitev novega naročniškega 
razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev na 
pakete Povezani 45/77.

Samsung
Galaxy ACE
79€*

Nokia
E5
29€*

* Sklenitev novega naročniškega 
razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 12 mesecev.

Nokia
C1-01
15€*
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čili s piknikom, predstavitvijo dejavnosti in tekmovanji trojk v odbojki na 
mivki, nogometu, vodnih igrah…. 

Prvi termin bo v slogu Indijancev, drugi termin v slogu cirkusa, med 
tretjim terminom pa bomo ob vseh naštetih aktivnostih izmejavali vtise s 
počitnic, saj bo že zadišalo po novem šolskem letu. Letos prvič bomo v 
popoldanskem času organizirali tudi poletno glasbeno šolo pod okriljem 
glasbene šole Muzikaviva. Otroci se bodo lahko učili igranja na kitaro, 
klavir ali flavto. Prijave zbiramo na e-naslovu tabor.jama@gmail.com. 

Vse dodatne informacije za prijavo dobite na telefonskih številkah 
031/439 923 (Urška Krek), 040/616 363 (Leon Ščuka), 040/753 482 
(Gabrijela Marinko). 

Učenci Muzikavive uspešno nastopili na dveh 
večjih festivalih

Maj in junij sta bila za nas kar naporna meseca, saj smo imeli veliko 
vaj in priprav za nastop na dveh festivalih v naši prestolnici. V maju smo 
nastopili na festivalu Igraj se z mano, ki je namenjen integraciji otrok in 
oseb s posebnimi potrebami v širšo družbo, v juniju pa na Luninem festi-
valu v ljubljanskem parku Tivoli. 

Tokrat je pri nastopih sodelovala tudi nadarjena učenka iz izobraže-
valne enote v Notranjih goricah Živa Bardorfer, ki je navdušila s svojim 
petjem in igranjem kitare. Posnetke iz prireditev si lahko ogledate na naši 
spletni strani www.planet-muzika.si, pod rubriko avdio video. 

Seveda pa ne bomo počivali niti med poletjem. V času športnega ta-
bora Jama (25. 7. -5. 8.) bomo v popoldanskem času organizirali tudi 
poletno glasbeno šolo. Vabljeni vsi, ne glede na starost in predznanje, ki 
bi se radi naučili igranja na kitaro, klavir ali flavto (obvezna predhodna 
prijava). Lahko pa se tudi prijavite za pouk v naslednjem šolskem letu, 
ko bomo na novo odprli tudi oddelek frajton harmonike. Informacije na 
041 683 857 in info@muzikaviva.si.

Muzikaviva

Izlet v Kekčevo deželo in ogled zelo zanimivih 
Zelencev

Neko jutro nam je učiteljica povedala, da bomo šli v kratkem v Kek-
čevo deželo. Držalo je. Zjutraj nas je prišel iskat mini bus. Odpeljali smo 
se malo naprej od Kranjske Gore. Ko smo prispeli, smo lahko pojedli ma-
lico. Potem so nekateri šli najprej v Kekčevo deželo in potem pogledat 
Zelence, mi pa smo šli najprej pogledat Zelence in šele potem v Kekčevo 
deželo. Ko smo prišli do Zelencev, smo videli tisto prelepo vodo. Priplavali 
sta dve raci. Vsi, ki smo imeli s sabo fotoaparat, smo jih hitro fotografira-
li. Šli smo tudi na stolp, s katerega smo imeli lepši razgled na vodo. Vrnili 
smo se do tam, kjer smo prej pojedli malico. Tam nas je že čakal Bedanc 
bus. Odpeljali smo se po skrivni poti, kjer smo morali zapreti oči. Naša 
voditeljica je bila Tanja in ona nas je vodila po Kekčevi deželi. 

Najprej smo šli mimo Bedančeve koče in rešili Mojco, ki je bila zaprta 
v kletki. Hodili smo dalje, ko nas je opazil Bedanec. Najprej je hotel vzeti 
Mojco, ampak je ni, saj smo mi začeli oponašati sovo, Bedanec pa se 
sove boji in jo je hitro popihal. Šli smo naprej in srečali Kekca, ki se je 

gugal na gugalnici. Peljal nas je do Brincljeve koče. Ven je prihitel Brincelj. 
Pokazal nam je dvižni most. Ogledali smo si njegovo kočo in se spustili po 
toboganu. Brincelj nam je pokazal še past, potem pa je šel čuvat kočo. 
Kekec nas je peljal pogledat, kje ima svojo kočo, ki jo deli z Mojco. Pove-
dal nam je skrivnost. Pokazal nam je koze in jim dal trd kruh. Peljal nas 
je skozi Pehtin laboratorij do Pehtine hiše. Ko smo prišli do Pehtine hiše, 
nam je ponudila pecivo poguma in čaj iz zdravilnih rož. Prosila nas je, če 
ji zapojemo kakšno pesmico in zapeli smo ji eno, ki je o njej govorila grdo. 
Pograbila je metlo in hotela udariti Kekca.

Potem smo ji seveda zapeli drugo pesmico. Lepšo. Mudilo se nam je 
naprej. Hodili smo in hodili, dokler nismo zagledali Bedanc busa. Za nas 
je bilo prehitro konec. Želeli bi iti še enkrat. V šolo smo se pripeljali varno. 
Doma pa smo vse povedali, razen skrivnosti. 

Klara Majer, 3.c,
POŠ Notranje Gorice

Likovni natečaj »Naravne in druge nesreče 
– Kdo in kako nam pomaga ob različnih 
nesrečah«

Prizadevnost in uspehi članov PGD Notranje Gorice so nas spodbu-
dili k sodelovanju na likovnem natečaju za vse osnovne šole in vzgojno 
varstvene zavode na območju ljubljanske regije, na temo »Naravne in 
druge nesreče – Kdo in kako nam pomaga ob različnih nesrečah«, ki 
poteka dvostopenjsko, na regijski in državni ravni.

Učenci 3. c in 4. c so ob mentorstvu učiteljic Bojane Svete in Zden-
ke Oblak likovno ustvarjali na to temo. Na tekmovanje smo po izboru 
mentoric poslali po 5 najbolj uspelih del na oddelek. Razveselili smo se 
novice, da je bilo likovno delo Marka Vidmarja, učenca 4. c razreda, 
nagrajeno in izbrano za državno tekmovanje. Skupaj z njegovimi starši 
smo se udeležili slavnostne zaključne podelitve nagrad najboljšim na 
regijskem natečaju v Grosupljem.

 Zapisala Zdenka Oblak

Moje likovno delo je bilo nagrajeno
Na sončno četrtkovo popoldne smo se z očijem, mamico in mojo 

mentorico odpeljali na osnovno šolo Luisa Adamiča v Grosuplje na 
podelitev nagrade. Ves dan sem bil kar malo nestrpen, saj nisem vedel, 
kaj me tam čaka. Gospa Zdenka mi je povedala, da sem vabljen na 
podelitev nagrad najboljših likovnih in literarnih izdelkov na regijskem 
tekmovanju na temo Naravne in druge nesreče. Od 432 likovnih iz-
delkov v skupini učencev 2. triade je bilo moje najboljše. Po začetnem 
pozdravu, nastopih šolskih pevskih zborov in plesne skupine, se je za-
čelo podeljevanje priznanj in nagrad. Ko so prebrali moje ime, sem kar 
malo živčen odšel na oder. Uporabne nagrade, nahrbtnika in športne 
kape, sem bil zelo vesel. Po programu nas je čakala še pogostitev. Več-
krat so me tudi slikali. To je bil čudovit dan za mene, za moje starše in 
gospo Zdenko.

 Marko Vidmar, 4. c,
 POŠ Notranje Gorice
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Šport

6. memorial Gregorja Legiše
Namiznoteniški klub Preserje je 27. aprila, v telovadnici OŠ Pre-

serje, pripravil memorial Gregorja Legiše, že šestega po vrsti. Kot je 
pojasnil predsednik NTK Preserje Igor Petrovčič, je glavni namen tur-
nirja spomin mladega perspektivnega športnika Gregorja, ki nas je 
žal zapustil veliko prezgodaj: »Namen turnirja je v prvi vrsti ohranjati 
tradicijo, saj je izvršni odbor kluba sklenil, da bo vsako leto organizi-
ral memorialni turnir, saj je bil Grega izvrsten igralec, državni prvak 
v kategoriji mlajših kadetov. Bil je vzornik vsem mladim, ki sedaj sto-
pajo po njegovi poti.«

Pred turnirjem je igralce nagovoril predsednik NTK Preserje Igor 

Petrovčič, ki je igralcem predstavil Gregorja, uspešnega športnika in 
vzornika vsem nadebudnim namiznotenisačem. »Čeprav današnje 
generacija in igralci, ki ste danes tukaj, Gregorja niste poznali, saj je 
minilo že kar nekaj časa od njegove smrti, naj vam bo vzor in zgled v 
športnem udejstvovanju,« je vidno ganjen dejal Petrovčič. 

Podžupan Marko Čuden je v svojih besedah izrazil zadovoljstvo, 
da se vsako leto v lepem številu mladi igralci udeležijo turnirja in s 
tem počastijo spomin na Gregorja. Posebej pa je pozdravil Gregorje-
va starša, Janeza in Ano, ter sestro Špelo in brata Miho.

Za zelenimi mizami se je na turnirju pomerilo okoli 50 kadetov 
in kadetinj iz različnih koncev Slovenije. »Z udeležbo smo zelo zado-
voljni, glede na to, da so pred vrati prazniki in otroci s starši odidejo 
na dopust. 50 igralcev je lepa številka in mislim, da nam je tudi letos 
uspela organizacija lepega memoriala,« je še povedal Petrovčič.

V biltenu, ki so ga izdali ob 1. memorialu Gregorja Legiše leta 
2006, je med drugim opisana tudi Gregorjeva športna pot: »Grega 
se je pridružil Namiznoteniškemu klubu Preserje leta 1990. S svo-
jim talentom, trdim delom, vztrajnostjo in korektnim odnosom do 
trenerjev in igralcev je dosegel izredne rezultate. Prve večje uspehe 
je dosegel na medregijskih tekmovanjih, notranjskem pokalu, z leti 
pa se je vse višje prebijal tudi na državnem nivoju. Kot kadet in mla-
dinec se je uvrščal med dobitnike medalj na vseh glavnih turnirjih v 
Sloveniji, prav tako pa je uspešno nastopal na turnirjih izven naših 
meja. Bil je pomemben član mnogih ekip, ki so naš klub zastopale 
na državnih ekipnih tekmovanjih, prav tako pa je bil član ekipe, ki je 
nastopala v 1. Slovenski namiznoteniški ligi. Več let je bil tudi član 
kadetske in mladinske reprezentance Slovenije. V okviru reprezen-
tance in mednarodnih klubskih tekem je prepotoval velik del Evrope. 
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Na 3. državnem prvenstvu leta 1995 za mlajše pionirje in pionirke 
ter dvojice je osvojil 1. mesto in s tem naslov državnega prvaka pri 
mlajših pionirjih.«

Rezultati:
 
KADETI: KADETINJE:
1. Tom Šfiligoj (OLI) 1. Tjaša Mihevc (LOG)
2. Deni Kožul (LOG) 2. Sara Maraž (ISA)
3.-4. Erik Paulin (ARR) 3.-4. Sabina Dobrin (KRI)
3.-4. Nejc Kralj (VES) 3.-4. Julija Kelečevič (LOG) 

 Vesna Novak

Jamo so preplavili odbojkarji
V začetku junija je v Športnem parku Jama potekal turnir v od-

bojki na mivki za najmlajše, ki ga je že četrtič organiziralo ŠD Jama, 
s pomočjo ŠD Vital. Obenem je potekal tudi turnir osnovnošolcev za 
pokal ŠD Jama. Pri dekletih je na U-13 nastopilo 11 ekip, zmagale pa 
so Kanalke, ki so tudi pred turnirjem veljale za ene glavnih favoritinj 
za naslov. 

Gre za edinstven tovrstni turnir na državnem nivoju za to staro-
stno kategorijo. Na turnir se je letos prijavilo 15 ekip iz vse Slovenije, 
tako da se je na mivki pomerilo okoli 80 otrok. »Letos je nekoliko 
manj ekip kot pretekla leta, ker je Katarina Vraber, dolgoletna tehnič-
na vodja in organizatorka turnirja na porodniškem dopustu. Sicer pa 
opažamo, da je zanimanje otrok za odbojko na mivki veliko. Odbojka 
na mivki se v Sloveniji dobro razvija in mislim, da dečki in deklice iz 
vseh klubov po Sloveniji komaj čakajo, da se iz dvoran in telovadnic 
preselijo na prosto, na mivko. Danes tekmuje nekaj otrok iz šol, sicer 
pa so to večinoma igralci, ki trenirajo po klubih,« je pojasnil organi-
zator Leon Ščuka iz ŠD Jama, vesel lepega sončnega vremena, ki jim je 
omogočil, da so turnir lahko izpeljali.

Turnir je potekal v dveh delih: v predtekmovanju so bile ekipe raz-
deljene v 3 skupine, sledili pa so izločilni boji. Tokrat bi lahko zaklju-
ček imenovali »Final three«, saj so se vsaka z vsako pomerile 3 ekipe, 
Kanalke, Itak iz ljubljanskega Vitala ter najprijetnejše presenečenje, 

Portorožanke (Volley club Portorož). Prav zadnja tekma, med Itak in 
Kanalkami, je odločala o zmagovalcu. Bolje so začele Ljubljančanke 
in povedle z 1:0 v setih, vendar so se Kanalke zbrale ter z zelo dobro 
igro dobile tudi odločilni 3.niz. 

Med domačimi ekipami iz občine Brezovica so bile 5. Trio adijo, 7. 
mesto pa je osvojila ekipa Napoleon. Med fanti so nastopile 3 ekipe, 
ki so igrale dvokrožno vsaka z vsakim. Zmagala je ekipa Cilteam iz 
Šempetra, drugi so bili domači Brezovčani Trio adijo, tretji pa prav 
tako Šempetrani. Finalne boje si je z zanimanjem ogledal tudi župan 
Metod Ropret, ki je naboljšim podelil nagrade, letos še posebej bo-
gate, izstopali so posebno lepo oblikovani pokali. Tekmovalci so se 
strinjali, da je na tovrstnih turnirjih najvažneje sodelovati, ne zmagati.

Rezultati:
 
Deklice: Dečki:
1. Kanalke 1. Cileteam
2. Itak 2. Trio adijo
3. Voley club Portorož II 3. Dediteam
4. Simple
5. Trio adijo
6. Ritolizniki
7. Napoleon
8. Mix
9. Voley club Portorož I
10. NNK
11. Nutela

Najboljša igralka je postala Polona Marušič, najboljši igralec pa 
Timi Štojs.

Osnovnošolski turnir za pokal ŠD Jama je potekal s 4 mešanimi 
ekipami, v finalu so Kanalci premagali Brezovico z 2:1, v tekmi za 3. 
mesto pa so Šempetrani premagali Portorož.

Vrstni red osnovnošolsko:
1. Kanal
2. Brezovica
3. Šempeter
4. Portorož
Najboljša igralka je bila Lana Ščuka (Brezovica), najboljši igralec pa 
Mark Maraž (Kanal).

Vesna Novak

Šport na OŠ Brezovica od februarja do junija
Omenjeno obdobje šolskega leta je bilo za naše športnike zelo 

naporno. Imeli smo vrsto polf inalnih in f inalnih tekmovanj na 
državnem nivoju. Najprej so se v polf inalu, pred domačim ob-
činstvom, pomerili naši košarkarji. Pokazali so borbeno igro, na 
koncu pa so morali priznati premoč učencev OŠ Stražišče in tako 
osvojili drugo mesto. Drugo polf inalno tekmovanje, državno pr-
venstvo, ki je potekalo doma, je bilo odbojkarsko. Naše učenke 
so ponovno pokazale premoč in se z osvojenim prvim mestom 
po dvajsetih letih ponovno uvrstile v f inale državnega prvenstva. 
Finalni turnir DP se je odvijal v Kanalu. V močni konkurenci so 
učenke osvojile 4. mesto, Lana Ščuka pa je prejela laskavi naslov 
najboljše napadalke f inalnega turnirja. Učenci so v polf inalu DP 
v odbojki osvojili 3. mesto in se niso uvrstili v f inale. V ŠKL ligi 
odbojke se je ekipa OŠ Brezovica prebila skozi četrtf inale, kjer 
je bila boljša od OŠ Franja Goloba iz Prevalj. V polf inalu so naši 
igrali proti OŠ Hoče ter za las zgrešila f inale ŠKL lige. Na koncu so 
naši učenci in učenke osvojili 3. mesto ŠKL lige, pred njimi sta bili 
OŠ Kanal in OŠ Hoče. Medalje so prejeli na f inalu ŠKL, ki je bil v 
ljubljanskem Tivoliju. V marcu smo se prvič udeležili področnega 
prvenstva v bowlingu. Kar dve naši ekipi sta se uvrstili na f inal-
no tekmovanje DP, med 24 najboljših ekip Slovenije. Najbolje se 
je izkazala Urška Rupnik, saj je med učenkami zasedla 7. mesto. 
Naši učenci in učenke so postali medobčinski prvaki v mali od-
bojki. Na področnem pa so učenci osvojili 1. mesto, učenke pa 2. 
mesto. Z učenci in učenkami 9. razreda smo se prvič udeležili tudi 
državnega prvenstva v kanuju sedmerosedu. Zasedli smo 5., 6. in 
14. mesto. Udeležili smo se tudi področnega prvenstva v atletiki. 
Najboljše uvrstitve so dosegli: Anita Horvat, 1. mesto v skoku v 
višino s 150 cm, Urška Rupnik si je 3. mesto pritekla v teku na 
60 m, Vita Slak je skočila 428 cm v daljavo in za 1 cm zgrešila 2. 
mesto, Timur Kulenović je 600 m pretekel le v 1:51:00 in osvojil 
prav tako 3. mesto, Martin Rus pa se je na progi uspešno kosal s 
triatlonci in 1000 m pretekel v 3:00:00 ter osvojil 3. mesto. Zelo 
dobre rezultate so dosegli še Filip Stražišar, Jona Slaček, Matej 
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Matečko ter Uroš Pre-
lec. Anita Horvat se je 
uvrstila v f inale DP, kjer 
je osvojila 13. mesto. Z 
mlajšimi učenci smo se 
udeležili tudi področ-
nega atletskega trobo-
ja. Osvojili smo ekipno 
4. mesto. Naši učenci 
so tudi ekološko špor-
tno ozaveščeni. V »Teku 
podnebne solidarnosti« 
smo izkazali solidar-
nost do ljudi v revnejših 
državah, predvsem v 
Afriki, kjer najbolj čuti-
jo posledice podnebnih 
sprememb. Tekli smo v 
podporo vsem, ki pre-
hodijo kilometre, da 
oskrbijo z vodo svoje 
družine. S pretečenimi 
kilometri iz vseh šol bo 
Karitas dve leti gradil 
solidarnost okrog Ze-
mlje (40.075 km). Tekli 
smo v ponedeljek, to-
rek in sredo (23. - 25. 
maja 2011), v času po-
uka. Učenci 1. triade so 
pretekli vsaj 600 m, učenci 2. triade 1000 m in učenci 3. triade 
1700 m. Seštevali smo pretečene kilometre vseh razredov. Bogato 
športno dogajanje smo zaključili s športnimi igrami na predza-
dnji šolski dan in s tradicionalno podelitvijo priznanj najboljšima 
športnikoma naše šole v tem šolskem letu. To sta postala Lana 
Ščuka in Martin Rus. Sodelovali pa smo tudi na razpisu Zavoda 
RS za šport Planica in Ministrstva za šolstvo in šport »Za naj-
bolj športno šolo«. S ponosom vam povemo, da smo osvojili 3. 
mesto in si prislužili praktično in uporabno nagrado, prenosni 
računalnik.

Gabrijela Marinko, prof. ŠVZ

Lana Ščuka odlična deveta v Turčiji
Devetošolka iz OŠ Brezovica Lana Ščuka, se je s slovensko repre-

zentanco udeležila kadetskega evropskega prvenstva v odbojki v Turči-
ji, od 30. aprila do 8. maja. Naša reprezentanca se je prvič v zgodovini 
samostojne Slovenije uvrstila v finalni turnir kadetinj in na koncu osvo-
jila odlično 9. mesto. 

Potem, ko so s 3:2 premagale reprezentanco Poljske in nato z ena-
kim izidom trikrat tesno izgubile (Španija, Srbija, Turčija), se je v za-

dnjem krogu predtekmovalne skupine pokazala utrujenost napornih 
tekem in sledil je poraz 3:0 proti Češki, v odločilni tekmi za uvrstitev na 
vrh razpredelnice. Lana je bila med najmlajšimi udeleženkami prven-
stva, če ne že najmlajša (na sliki z dresom številka 13).

foto: CEV
povzeto po novicah OŠ Brezovica 

Športno plezanje v naravi 
Po dveh mesecih treningov na umetni plezalni steni smo eno izmed 

lepih junijskih sobot izkoristili za izlet v naravno plezališče. Dan smo 
preživeli aktivno in družabno, plezanje v naravi pa je dobilo čisto nove 
dimenzije. Mladi plezalci so uživali in preizkušali svoje znanje, moč in 
vzdržljivost ter premagovali ovire na poti do vrha stene. Plezali bomo 
tudi v času šolskih počitnic. Treningi bodo potekali cel teden, ponovno 
pa si bomo privoščili tudi izlet v naravno plezališče. 

Odrasli plezajo ob torkih, četrtkih in petkih. Plezanje poteka v obli-
ki vodene rekreacije, jeseni pa bomo pričeli s celoletnim tečajem. 

Nedeljsko plezanje za predšolske otroke smo zaradi dopoldanske-
ga sonca prestavili na 17. uro. Kontakt: 040 134 038, e-pošta grif.bre-
zovica@gmail.com.

Plezalno društvo Grif Brezovica

Medalja na državnem prvenstvu v namiznem 
tenisu

Mladinci in mladinke NTK Preserje so se udeležili državnega pr-
venstva, ki je potekalo 3. maja 2011, v Komendi. Naša igralka Nika 
Gregorka je osvojila tretje mesto, v dvojicah z Alex Galič. Poznata se že 
od malih nog, saj sta obe trenirali v našem klubu, tako da do četrtfina-
la nista imeli težkega dela. Nato sta premagali dvojico iz Izole, ki igra 
obrambno igro. Dvoboj je bil napet do zadnje točke, ko sta zmagali z 
izidom 3:1. V polfinalu sta se pomerili z drugo postavljeno dvojico Za-
ložnik - Garmut in po zelo izenačeni igri izgubili z rezultatom 3:2. Tako 
sta skupaj z dvojico Jerkič – Mtis osvojili tretje mesto, prvo mesto pa 
je pripadlo dvojici iz Logatca Zupančič – Gutnik. Tudi v posameznem 



14

BARJANSKI

Ostalo

delu smo osvojili dve uvrstitvi med 16 najboljših (Gregorka, Lukič) in 
med mešanimi dvojicami (Grm Urbančič – Merkun), ravno tako med 
16 najboljših. Mladincem pa se ni uspelo uvrstiti v zaključne boje.

Udeležili smo se tudi enega največjih turnirjev za mladino v Evropi, 
in sicer Zagiping v Zagrebu. Tudi letos je bila udeležba velika, približno 
1000 igralcev in igralk iz vse Evrope. Iz našega kluba so se turnirja ude-
ležili Lea, Pia, Črt, Rebeka, Anže Ogrič, Gregor, Domen, Anže Šegetin, 
Kristina, Monika in Nika.

Turnir je potekal tri dni in v finalni del so se uvrstili prav vsi naši 
igralci. Med 64 najboljših se je uspelo uvrstiti: Anžetu O., Kristini, 

Moniki in Niki v kategoriji najmlajših kadetov, kar je za njih zelo velik 
uspeh, saj so se tako velikega mednarodnega turnirja udeležili prvič. 
Obe kadetinji, Lea in Pia ter mladinka Rebeka so turnir zaključile med 
32 najboljših v svojih kategorijah. Najbolj pa se je izkazal Črt, saj se je 
prebil med 16 najboljših kadetov v Evropi. To je do sedaj Črtov največji 
mednarodni uspeh med posamezniki, saj na tem turnirju igrajo naj-
boljši igralci evropske jakostne lestvice. Želimo si, da bi tako igro, ki jo 
je pokazal na tem turnirju, prenesel tudi na domača tekmovanja in si s 
tem zagotovil možnost nastopanja v reprezentanci RS.

NTK Preserje

Župnija Preserje praznuje 300 let 
Letos mineva 300 let od izgradnje župnijske cerkve Sv. Vida v Pre-

serju. Ob tem visokem jubileju je v sredo, 15. junija, v Podpeči poteka-
la slovesnost s kulturnim programom in predstavitvijo knjige Župnija 
Preserje skozi čas. Za kulturni program so poskrbeli odrasli in otroški 
cerkveni zbori, ki delujejo v okviru preserske župnije, slovesnosti pa se 
je udeležil tudi župan Metod Ropret.

Zbrane je najprej nagovoril domači župnik Marko Košir, ki se mu je 
ideja o knjigi porodila že pred skorajda osmimi leti in ker je bil to zelo 
velik zalogaj, je k sodelovanju povabil urednika dr. Franca Dolinarja. 
Obsežno monografijo Župnija Preserje skozi čas je tako publiki pred-
stavil Dolinar. 

Knjiga obsega 450 strani besedil različnih avtorjev, krasi pa jo tudi 
bogato slikovno in fotografsko gradivo. »Knjiga govori o naravi in o 
življenjskih usodah ljudi, o župniji in kulturnih spomenikih na tem ču-
dovitem koščku zemlje med Ljubljanskim barjem in Krimom. Naravi 
in arheološkim posebnostim kraškega sveta v preserski župniji sta po-
svečeni dve poglavji. O življenju in usodah ljudi v tem naravnem raju 
pod Krimom govori pet poglavij. Predstavljena sta tudi gospodarsko in 
družbeno življenje v 19. stoletju, s poudarkom na načinu kmetovanja 
in kmečkemu življenju. V življenje ljudi sta usodno posegli dve vojni, ki 
nista prizanesli niti ljudem in njihovi posesti, niti bogati sakralni kultu-
ri. Osrednji del knjige je posvečen zgodovinskemu pregledu župnije in 
dušnim pastirjem, ki so v njej delovali. Zanimivo pa je gotovo tudi po-
glavje Duhovni utrip župnije danes. Zadnji del monografije je posvečen 
cerkvi in kulturnim spomenikom in je že skoraj kot nekakšen turistični 
vodnik,« je pojasnil Dolinar ter vsem krajanom zaželel, da bi jih ta knji-
ga še bolj povezala z domačim krajem in župnijo. Knjiga je sicer zelo 
aktualna tudi za vse ljubitelje borovniške zgodovine, saj je bila borovni-
ška dolina vsaj polovico tega obdobja del župnije Preserje. Spominski 
primerek knjige je prejel tudi župan Ropret, ki je avtorjem zagotovil, da 

bo knjiga odromala v vse knjižnice v občini Brezovica.
Prireditev so s pesmijo popestrili tudi cerkveni zbori, ki delujejo v 

preserski župniji, odrasli in otroški zbor, na koncu pa je zapel tudi Pod-
peški oktet. Prireditev so s pesmijo »Marija skoz življenje« zaključili vsi 
pevci, združeni v velik zbor. 

Sicer pa se bo v sklopu obeležite 300-obletnice zvrstilo še nekaj do-
godkov. Le nekaj dni kasneje je bila v župnijski cerkvi Sv. Vida slovesna 
sveta maša, ki jo je daroval ljubljanski nadškof dr. Anton Stres, ki je 
obenem blagoslovil tudi obnovitvena dela pri cerkvi. Prvo nedeljo v 
juliju bo potekala še slovesnost nove maše, ki jo bo daroval novoma-
šnik, domačin Gregor Rogelj. Mašniško posvetitev bo prejel 26. junija 
v ljubljanski stolnici. V začetku julija pa bo v Preserju za osnovnošolce 
potekal še jubilejni, 10. oratorij.

Vesna Novak

PGD Jezero prevzelo novo gasilsko vozilo
V soboto, 11. junija, so člani PGD Jezero tudi uradno prevzeli ključe 

novega gasilskega vozila GV-1, blagoslovil pa ga je diakon Gregor Ro-
gelj, ki je tudi sam član jezerskih gasilcev.

Volkswagen transporter so domači gasilci na Jezero pripeljali in 
predstavili krajanom že 12. decembra lani, tokrat pa so pripravili še 
uradni prevzem in blagoslov. Poleg domačih gasilcev so se slovesnosti 
udeležili še člani ostalih društev, povezanih v Gasilsko zvezo Brezovica, 
njen predsednik Marko Susman, poveljnik Boštjan Marinko ter častni 
poveljnik Ludvik Zalar. Prisostvoval je tudi poveljnik sosednje GZ Do-
lomiti, Jože Kožuh, predsednica PGD Jezero Katarina Golob pa je še 
posebej pozdravila predsednika krajevne skupnosti Podpeč - Preserje 
Janeza Šuštaršiča ter župana Metoda Ropreta.

Golobova je v svojem govoru na kratko predstavila novo vozilo, ki 
bo nadomestilo staro orodno vozilo TAM, izdelano leta 1988. Po nje-
nih besedah so nakup vozila načrtovali že kar nekaj časa, za realizacijo 
pa se je bilo med drugim potrebno uskladiti z GZ Brezovica. Nakup je 
bil delno financiran iz občinskih sredstev, delno pa iz sredstev društva. 
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Ni pa šlo brez prispevkov vaščanov in donatorjev, katerim se je Golo-
bova še posebej zahvalila.

Jezerskim gasilcem je v imenu GZ Brezovica čestital njen predse-
dnik Boštjan Marinko, ki je še dodal, da je vozilo del opreme, ki jo 
zadnja leta načrtno nabavljajo, predvsem zaradi naravnih nesreč in 
vremenskih vplivov.

Prisotne je nagovoril tudi župan Ropret, ki je v svojem govoru iz-
postavil, da na Jezeru že nekaj let deluje dobro vodeno, sodobno 
opremljeno in vrhunsko usposobljeno gasilsko društvo s plemenitim 
poslanstvom. Povedal je še, da jezersko gasilsko društvo premore spo-
sobne ljudi, ki so pripravljeni svoj čas in energijo nameniti razvoju kra-
jevne skupnosti, rezultati pa so vidni tako pri razvoju društva kot tudi 
celotnega kraja. Ob tej priložnosti je vsem prisotnim čestital tudi ob 
dvajseti obletnici samostojne in neodvisne Slovenije. Po zaključku go-
vora je Ropret tudi uradno predal ključe vozila poveljniku PGD Jezero. 
Program so popestrili še člani glasbene zasedbe Višnja in upokojenski 
pevski zbor, potem pa se je začela gasilska vrtna veselica.

Darko Mršić

Bliža se veselica v Notranjih Goricah
Gasilci v Notranjih Goricah ne počivamo. Če nas mati narava 

ne prisili v intervencije, smo dejavni na drugih področjih. Za nami 
je redni občni zbor. Že več let sodelujemo s PGD Ajdovščina in letos 
smo se z omenjenim društvom zavezali, da bomo še trdneje sodelo-
vali, zato je naš predsednik g. Franc Kern v imenu društva svečano 
podpisal listino o pobratenju. Sedaj smo pobrateni z dvema dru-
štvoma, s PGD Ajdovščina in z našimi prijatelji s Hrvaške, iz me-
sta Kastav, nad bolj 
poznanim mestom 
Reka. V društvu smo 
ponosni, saj smo edi-
ni v občini Brezovica, 
ki smo pobrateni z 
mestom v drugi dr-
žavi.

Gasilska mladina 
vneto trenira in tek-
muje v orientaciji in 
kvizu mladi gasilec. 
Z osvojenimi rezul-
tati smo zadovoljni. 
Operativna enota 
društva se odziva na 
vse pozive centra za 
obveščanje št. 112. 
V zadnjem večjem 
dežnem nalivu smo 
morali posredovati 
na stanovanjskem 
poslopju, v katerega 
je udarila strela. K 
sreči je bila le delno poškodovana streha, ki jo je bilo potrebno 
začasno prekriti s polivinilasto folijo. Ravno pred nedavnim nam je 
Gasilska zveza Brezovica kupila opremo za posredovanje na višinah 
oziroma za varovanje. Določeni člani smo se udeležili tečaja za delo 
na višinah, s poudarkom na varovanju z vrvno tehniko. Brez opre-
me in znanja ne bi mogli pomagati sokrajanu prekriti strehe, da se 
ne bi delala nadaljna škoda. Streha je bila zaradi dežja zelo spolzka 
in vsako posredovanje brez varovanja z vrvmi bi bilo smrtno nevar-
no oziroma nemogoče. 

Trenutno potekajo priprave na našo veselico, na katero vabimo vse 
občane. Potrudili se bomo z organizacijo, vi pa nas podprite z obi-
skom prireditve. Veselica bo v soboto, 9. julija, v večerni urah. Igral bo 
ansambel Štrk.

ngč Marko Alič

Spomladanska tekmovanja uspešna za mlade 
gasilce

Gasilska mladina se je od marca, ko smo imeli smučarsko tekmo-
vanje na Soriški planini, uspešno udeleževala tudi vseh spomladanskih 
tekmovanj. V aprilu je v Polhovem Gradcu potekalo občinsko tekmo-
vanje v orientaciji, v maju občinski kviz na OŠ Horjul, orientacija za 
pionirje na Jezeru in tik pred počitnicami še regijsko tekmovanje v ori-
entaciji v Žažarju. Ekipe, ki na občinskih tekmovanjih zasedejo prvo in 
drugo mesto v posamezni kategoriji, si prislužijo nastop na regijskih 
tekmovanjih. Tako so se 11. junija na orientacijskem tekmovanju v 
Žažarju, v konkurenci 99 ekip vseh kategorij in iz celotne regije Lju-
bljana I., pomerile ekipe iz Kamnika pod Krimom, Rakitne, Brezovice 
pod Krimom, Jezera, Notranjih ter Vnanjih Goric. Največji uspeh so 
dosegle mlajše pionirke iz Vnanjih Goric, saj so dosegle 1. mesto od 21 

ekip v svoji kategoriji! 17. septembra jih tako čaka nastop na državnem 
tekmovanju v Cerknem. Na občinskem kvizu v Horjulu pa so bile naj-
bolj uspešne ekipe iz Vnanjih in Notranjih Goric ter Podpeči. Oktobra 
jih čaka udeležba na regijskem kvizu na Škofljici. Pohvale in čestitke 
veljajo vsem ekipam za nastope na tekmovanjih, prav tako njihovim 
mentorjem, ki jih učijo in pripravljajo, še posebej ekipi iz Vnanjih Goric 
ter tistim, ki jih jeseni čakajo regijska in morda tudi še kakšno državno 
tekmovanje. Do takrat pa: lepe počitnice vsem!

Petra Zega,
predsednica Komisije za mladino 

Zastava Brezovice na Zvezdnem polju
V aprilu in maju letos se je Stanislavu Kvaterniku iz Dragomerja, 

Lojzetu Pezdirju in Janiju Bolariču iz Borovnice ter meni uresničila več-
letna želja, poromati v Santiago de Compostela v Španiji, ki jo omenja 
celo Prešeren.

Poleg Svete dežele in Rima je svetišče sv. Jakoba v Komposteli nekoč 
veljalo za tretje najpomembnejšo romarsko središče. Ta romarska pot 
se je začela že v 9. stoletju, bila več stoletij zelo obiskana, pozneje pa je 
zamrla. Sredi prejšnega stoletja je bila spet oživljena in leta 1985 jo je 
Evropski svet razglasil za evropsko kulturno pot. Speljana je večinoma 
po samotnejših krajih, gre pa tudi skozi večja mesta kot so Pamplona, 
Burgos in Leon. 

Pot je dolga skoraj 800 km, začne pa se v manjšem francoskem 
mestu Saint Jean Pied de Port pod Pireneji. Tja smo prispeli 27. aprila 
zvečer, po celodnevni vožnji preko Italije in Francije in 1600 prevoženih 
kilometrih. Naslednje jutro smo se po prijavi v romarskem uradu po-
dali na 28 dni trajajočo pešpot proti Komposteli. Že prva etapa, vzpon 
na Pireneje, je ena težjih, saj smo se morali z nadmorske višine 230 m 
dvigniti na višino preko 1400 m in se spustiti v mesto Roncesvalles v 
Španiji, na 950 m. Prvi dan smo prehodili 27 km, naslednje dni pa vsak 
dan okrog 25 km, nekaj dni pa so bile etape dolge blizu 40 km. Pot, 

foto: Klemen Zibelnik Zmagovalke med mlajšimi pionirkami (v sredini).
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znana pod imenom 
Camino, se še dva-
krat vzpne na višino 
1300 in 1500 m, sicer 
pa poteka po valovi-
tih planotah, precej 
dolgo na višini okrog 
800 m, dokler se na 
koncu, v Komposteli, 
ne spusti spet na 250 
m. 

Pot nas je vodila 
po različnih pokraji-
nah Španije, včasih 
popolnoma drugač-
nih od naše Slove-
nije. Nepozabni so 
prizori neskončnih 
polj žita in nepo-
zabne stotnije belih 
vetrnih elektrarn 
nad rumenimi polji 
cvetoče ogrščice. Še 
nam bo odzvanjalo 
vseskozi spremljajo-
če ptičje petje kosov, prosnikov, prepelic... Ped-pe-di, ped-pe-di že v 
ranem jutru, ki se prebudi celo uro kasneje kot v naših krajih, dan pa 
zamre šele ob deseti uri zvečer. Občudovali smo neštete spomeni-
ke bogate španske zgodovine. Na poti so številni arhitekturni biseri 
preteklih dob, čudovite katedrale, svetišča, kapele in znamenja. Naj 
omenim le gotsko katedralo v Burgosu in »leónsko lepotico«, kate-
dralo v Leónu. Pot ima stotero obrazov in se vije po gorskih stezah, 
kolovozih, med polji, po gozdnih poteh, po pločnikih in asfaltu, po 
prahu in blatu, preko potokov in rek, po razdrtih klancih in mehkih 
travnikih.

Na tako dolgo pot se ni dobro podati brez priprave doma, fi-
zične in duhovne. Nismo si delali dolgoročnih načrtov, ampak le za 
naslednji dan. Tako so potekali dnevi, vsak je bil drugačen, drugač-
ne razmere in pogoji, vsakič privajanje na novo situacijo. Potrebno 
je bilo skrbeti za hrano za danes in naslednje jutro, saj nismo vedeli, 
ali bo v kraju, kamor bomo prišli, kakšna trgovina ali lokal. Bile so 
tudi večje vasi brez ene same trgovine.

Na tako dolgi poti se lahko zgodi marsikaj. Vsak izmed nas je 
imel trenutek krize, zgodi se napačen korak in gleženj začne oteka-
ti, potem je 20 km zelo dolgih. Ob teh manjših težavah smo 24. 
maja, brez enega samega žulja prikorakali do cerkve sv. Jakoba v 
Santiagu de Compostela, zadovoljni in veseli. Beseda Kompostela je 
sestavljena iz besed campo (polje) in estrella (zvezda). Na zvezdnem 
polju, kjer je grob sv. Jakoba, ki že stoletja privablja množice, sem s 
hvaležnostjo v srcu raztegnil zastavo naše države in občine Brezo-
vica. Hvala pa Bogu, ki mi je za šestdesetletnico podaril tako lepo 
izkušnjo in doživetje.

Avguštin Švigelj, 
Kamnik pod Krimom

Tradicionalni prvomajski pohod
Kot že vrsto let, je Športno društvo Rakitna tudi letos organiziralo 

tradicionalni pohod v Osredek. Pohod smo pričeli v nedeljo, 1. maja 
ob 9. uri, v prekrasnem dnevu, ki je kar klicalo tja, »čez vodo«. Zbralo 
se nas je devetinpetdeset, za kar smo vsem zelo hvaležni, saj je v družbi, 
kakršna je bila, zares lepo. 

Pohod smo pričeli v Rakitni, se spustili do »Pirnpoda« in naprej do 
elektrarne v Zali. Ob vodi smo imeli kratek postanek, kjer so si suha 
grla malce opomogla. Kratke postanke predvsem možakarji radi izko-
ristijo za okušanje »domačih zdravilnih pripravkov«, ki jih pridno no-

sijo v prisrčnikih. Sledil je oster vzpon v vasico Osredek, ki nikakor ne 
skriva svojih lepot, ampak jih ponuja vsakomur, če le pride na vrh. Kot 
vsako leto smo se ustavili Pri Ujčevih na kmečkem turizmu, kjer so se 
zelo potrudili in za vse nas pripravili bogato malico, ki smo jo tudi po-
plaknili. Seveda brez narodne pesmi, harmonike in prijetnih klepetov 
na tradicionalnem pohodu ne gre. 

Vsako leto tudi ne manjka presenečenj, tako je bilo tudi letos. Veči-
na nas je premagala težak vzpon, vsi pa smo z navdušenjem pozdravili 
gospo Zofko Poženel (Logarjevo). Žena, ki je dopolnila 82 let, nam je 
resnično ulila moči. Iskrene čestitke gospa Zofka, vi ste nam dali zgled, 
predvsem pa s tem dejanjem povedali, da je potrebno vztrajati, v času 
in prostoru, v katerem živimo.

Tako smo se v veselem vzdušju vrnili preko Selana v Rakitno. Hvala 
predvsem glavnemu organizatorju Alešu Petriču, ki vsako leto skrbno 
in zelo dobro opravi ves potek trase in vse, kar spada k tradicionalnem 
pohodu za prvi maj. 

Martin Česen

 
Brezoviški kosci so bili neprekosljivi

Petega medobčinskega tekmovanja v košnji in grabljenju za pokal 
Ljubljanskega barja, v Vrbljenah v občini Ig, se je udeležilo sedem bar-
janskih občin. Brezoviški kosci so slavili v skupinski kategoriji, med gra-
bljicami so bile najhitrejše Ljubljančanke. Borovničani so se veselili pr-
vega mesta med grabljicami posameznicami, ki ga je prigrabila Marija 
Suhadolnik, najboljši kosec Jože Škrabec pa prihaja iz občine Škofljica.

Tekmovanja koscev in grabljic, ki sta ga organizirala občina Ig in 
Zavod za ohranjanje naravne in kulturne dediščine Ljubljanskega bar-
ja, so se udeležile občine Vrhnika, Borovnica, Log – Dragomer, Brezo-
vica, Ljubljana, Ig in Škofljica. Prireditev se je tako kot pretekla leta pri-

Na trgu pred katedralo sv. Jakoba v Santiagu de Compostela
JAKI ŠPORT IN OSNOVNA ŠOLA BREZOVICA 

ORGANIZIRATA 
 ŠPORTNO - TENIŠKE POČITNICE Za otroke

Spoštovani starši, z veseljem vas obveščamo, da v letu 2011  organiziramo aktivne športne počitnice 
za otroke v občini Brezovica in okolici. Izbor aktivnosti je izredno pester.

Na razpolago sta dva 5 - dnevna termina, takoj po koncu šole. Namenjene so otrokom 
od 5. do 15. leta starosti in potekajo od ponedeljka do petka od 7.00 do 16.30 ure. 

Vse aktivnosti so izvajane pod nadzorstvom specializiranih strokovnjakov in pedagogov.

PREDSTAVITEV PROGRAMA:
7.00 - 8.00 PRIHOD IN REGISTRACIJA OTROK (družabne igre)
8.00 - 8.30 OGREVALNE MOTORIČNE IGRE
8.30 - 10.00 TEČAJ TENISA - 5 -urni tečaj tenisa - začetni, nadaljevalni, izpopolnjevalni 
program, učenje tehnike in taktike udarcev, razvoj teniške motorike, spretnostni poligoni, 
zabavne teniške igrice,... Poteka v ponedeljek, sredo in petek.
ŠOLA PLEZANJA (3 - urni tečaj plezanja - poteka na plezalni steni pri osnovni šoli za vse 
nivoje znanja - poteka v torek in četrtek), program izvajajo licencirani inštruktorji plezalne šole GRIF.
10.00 - 10.30 MALICA V ŠOLI
10.30 - 12.00 IGRE BREZ MEJA - šaljivi poligoni, športne igre, rolanje, hokej na rolerjih 
(na izposojo bo tudi oprema za rolanje, če kdo nima svoje)
12.00 KOSILO V ŠOLI
13.00 - 15.00 VSAK DAN BODO DRUGE AKTIVNOSTI - ustvarjalna delavnica, kopanje, 
igre v naravi (znajdi se v gozdu, slepa steza, gozdna žogica,...), športne igre (nogomet, 
košarka, floorball), plesne igrice,....
15.00 - 16.30  DRUŽABNE IGRE, NAMIZNE IGRE, ŠPORTNE IGRE
16.30  PREVZEM OTROK

TERMINI:

Vsak udeleženec programa prejme priznanje in spominsko majico z logotipom NAJ POČITNIC.
V primeru slabega vremena, bodo aktivnosti potekale v šolski telovadnici OŠ BREZOVICA

27.6. -  1.7. 2011
  4.7. -  8.7. 2011
CELODNEVNI PROGRAM: 110 EUR DDV je vključen v ceno.

DOPOLDANSKI PROGRAM DO 12.00 URE S KOSILOM: 80 EUR 
DDV je vključen v ceno.

POPUSTI: 
5% OB PRIJAVI DVEH ALI VEČ OTROK
5% ZA DRUGI TERMIN
Popusti se ne seštevajo.
Število prijav je omejeno zato pohitite. Prijave sprejemamo do 
zadnjega petka pred pričetkom termina oziroma do zapolnitve mest.

INFORMACIJE IN PRIJAVE:
- izpolnite onine prijavnico na spletni strani www.jakisport.com 
   (glejte link športne počitnice na Brezovici - na levi strani)
- dodatne informacije dobite na gsm: 041 377 311
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čela s kulturno – etnološko povorko, na kateri so se predstavile občine 
s svojimi starimi običaji, vozovi, narodnimi nošami, konjskimi vprega-
mi, spremljala jih je godba z mažoretkami, na koncu pa so korakale 
tekmovalne ekipe. Etnološka povorka je pot končala na tamkajšnjem 
hipodromu, kjer so izžrebali štartne številke. 

Prve so bile na vrsti skupine koscev, ki so se merile na parcelah, 
velikih 50 x 9 metrov. Za njimi so travnik hitro grabile grabljice, ki 
so pripravile dvanajst kopic. Nato so precej manjši travnik kosili in 
grabili še posamezniki. Na koncu so svoje delo opravili trije sodniki, 
ki so pri koscih ocenjevali ravnino, čistost in enakost rezi ter opravo. 

Pri grabljicah so bili pozorni na čistost grabljenja, obliko in sorazmer-
nost kopic, nekaj točk pa sta k rezultatu doprinesla še hitrost košnje 
in grabljenja. 

Z letošnje prireditve, ki jo organizirajo predvsem zaradi ohranja-
nja kulturne dediščine, so se vse tekmovalne skupine sedmih občin 
domov vrnile nasmejane in z odličji v rokah. Po dve odličji so dobile 
občina Borovnica, Log – Dragomer, Brezovica, Ljubljana in domačini 
z Iga, enega pa so dobili Vrhničani in Škofeljčani. Med kosci skupin-
sko se je najbolje odrezala brezoviška ekipa, sledili sta ji borovniška 
ekipa in na tretjem mestu vrhniška ekipa. Med grabljicami so bile 
najuspešnejše Ljubljančanke, druge so bile Log – Dragomerčanke, na 
tretje mesto pa so se uvrstile domačinke. Vrhničanke so bile četrte, 
Borovničanke pa šeste.

Med kosci posamezno se je najbolje odrezal kosec iz Škofljice Jože 
Škrabec, sledil mu je Ljubljančan Stanislav Tomc, tretji pa je bil Bo-
štjan Brajovič iz občine Log – Dragomer, ki mu tokrat ni uspelo ubra-
niti dveletnega zaporednega naslova najboljšega kosca posameznika. 
Med grabljicami je slavila Borovničanka Marija Suhadolnik, pred Jo-
žico Boršnik iz Brezovice in Bernardo Janežič iz Iga. Zmagovalko med 
posamezniki Suhadolnikovo, ki na prireditvi sodeluje že četrtič, letos 
prvič kot posameznica, je zmaga presenetila: »Meni je to veliko pre-
senečenje in čast, da me je doletela taka zmaga, ki res ni bila priča-
kovana.«

Organizatorji so poskrbeli tudi za pester spremljevalni program. Na 
odru so se z zabavno glasbenim programom predstavili vse sodelujo-
če občine, največjo pozornost med etnološko obarvanimi nastopi je s 
svojo drugačnostjo pritegnila skupina orientalskih plesalk. Obiskovalci 
so si na prireditvi lahko ogledali tudi barjansko tržnico, na kateri so 
prodajali kmetijske pridelke, izdelke domače obrti, peciva barjanskih 
gospodinj, izdelkov iz medu, zdravilnih barjanskih zelišč ter kulturno, 
izletniško in turistično ponudbo sodelujočih občin. Prireditev je oboga-
tila še prodajna razstava likovnih del ter razstava starodobnega kmeč-
kega orodja ter prikaz starih običajev iz kmečkega življenja. 

Vesna Erjavec
Čebelarji so se izobraževali 

Čebelarji Čebelarskega društva Krim, Čebelarskega društva Filip 
Žagar Notranje Gorice in nekaj čebelarjev iz Iga in Vrhnike, se je v sobo-
to, 28. maja 2011, udeležilo izobraževanja - delavnice na temo »Vzreja 
čebeljih matic«. 

Kljub deževnemu vremenu se je 32 čebelarjev v soboto zjutraj, 
ob 9. uri, iz Podpeči odpeljalo z avtobusom na Gorenjsko. Naj-
prej smo si ogledali Čebelarski muzej v Radovljiški graščini v sta-
rem delu Radovljice, ki predstavlja bogato tradicijo slovenskega 
čebelarstva, ki je bilo v 18. in 19. stoletju pomembna kmetijska 
panoga. Tehniški del muzeja prikazuje najbolj tipična bivališča če-
bel in čebelarsko orodje, biološko sobo, življenje in delo avtohtone 
čebele kranjske sivke, likovni del pa posebnost slovenske ljudske 
kulture - poslikane panjske končnice. Muzej se ponaša z največjo 
zbirko panjskih končnic, ki prikazujejo religiozne motive in prizore 
iz vsakdanjega življenja, legende, satirične in hudomušne motive. V 
muzeju je bil na ogled tudi opazovalni panj z živimi čebelami. 

Po ogledu muzeja in kratkem postanku za kosilo, smo se odpra-
vili v Selo pri Žirovnici in na plemenilno postajo za kranjsko čebelo 
Završnica, ki leži v dolini Završnice na nadmorski višini 600 m. Na 
delavnici, ki so jo vodili predsednik Čebelarske zveze Slovenije g. 
Boštjan Noč, njegov oče g. Anton Noč in g. Darko Magdič, se nam 
je pridružilo še 10 gorenjskih čebelarjev. 

Izkušeni predavatelji so nam na podlagi večletnih izkušenj pred-
stavili način vzreje čebeljih matic v tako imenovanih gorenjskih 
plemenilčkih, ki omogočajo nemoten in stalen razvoj matice. Po-
glavitni cilj vzreje v gorenjskih plemenilčkih ni proizvodnja velikega 
števila matic, ampak vzreja visoko kvalitetnih matic. Osnovni pogoj 
za vzrejo matic na plemenilni postaji Završnica je stroga selekcija in 
odbira na čistost kranjske sivke, povečan donos medu, zmanjšano 
rojivost in predvsem na mirnost čebel. Vsaka matica gre v prodajo 
šele, ko zaleže v plemenilčku sat zalege. Vsaka matica ima rodov-
niški list, na katerem so podatki o liniji matice vsaj za 3 rodove 
nazaj. Na plemenilni postaji Završnica letno vzredijo med 500 in 
1000 matic čiste kranjske sivke. Nekateri udeleženci delavnice so 
tudi kupili matice in jih bodo v svojih čebelarstvih preizkusili. V 
pozno popoldanskem času smo se polni vtisov in novih znanj vrnili 
k svojim čebelam. 

Nikolaj Celec, predsednik ČD Krim

Izlet po škofjeloškem hribovju
Tokrat smo se odpravili na Lajnar, Slatnik in na Možic, vrhove nad 

Soriško planino.
Ob 7h smo se odpravili iz Preserja. Nekaj planincev smo pobrali v 

Kamniku, v Podpeči, v Notranjih Goricah in na Brezovici. Avtobus nas 
je pripeljal na Petrovo Brdo (803 m). Tam smo se razdelili v dve skupi-
ni, mlajša je šla na Lajnar, starejša pa najprej na Lajnar, Slatnik in nato 
še na Možic. Med potjo na Lajnar smo opazili sneg. Odšli smo naprej 
in kmalu zatem že dosegli prvi vrh. Tam smo pomalicali. Na poti proti 
Slatniku smo srečali ovce. Na vrhu smo v Dnevnik mladega planinca 
vtisnili žig. Ko smo se odpravili naprej, smo prispeli do prvega bunkerja 
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iz prve svetovne vojne. Na vrhu Možica smo si odpočili in nato odšli 
v dolino. Na poti navzdol smo se ustavili v Litostrojski koči, kjer smo 
si lahko kupili pijačo. Pod kočo nas je na parkirišču čakal avtobus. 
Odpeljali smo se proti domu. Ob 16.30 smo prispeli v Podpeč. Imeli 
smo se lepo! 

 Anže Šegatin, 5.r., 
 Mladinski odsek PD Podpeč - Preserje

DANIJELA je varuška prava, vedno vesela in nasmejana,
prepeva nam, pravljice bere, se z name igra,

srečni smo z njo, ker nas rada ima.

Super varuški 
DANIJELI

ob slovesu velik 
HVALA.

Vita

Ustavi se. Vlak se ne more. 
V Modri dvorani na Brezovici je konec maja potekalo poučno pre-

davanje o železniških prehodih s poudarkom na nivojskih prehodih, kjer 
se sekata železnica in cesta. Predavanje je organiziral Svet za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu Občine Brezovica, v sodelovanju z Zvezo 
šoferjev in avtomehanikov Dolomiti, vodil pa ga je inšpektor mag. Vojko 
Radkovič iz Agencije RS za varnost prometa. Predavatelj je obiskovalcem 
predstavil, kako varno ravnati pred prehodi, jih varno prečkati, nekatere 
zakonske določbe, predavanje pa podkrepil z realnimi primeri, s katerimi 
se pri svojem delu srečuje.

Vsi udeleženci predavanja so prejeli tudi zgibanko Agencije za varnost 
prometa z naslovom »Ustavite se. Vlak se ne more.« S tem sloganom želi-
jo vplivati na vedenje voznikov in drugih udeležencev v prometu ter zmanj-
šati število prometnih nesreč na nivojskih prehodih ceste čez železniško 
progo. »Nivojski prehodi so ena najbolj kritičnih mest, s katerimi se sreču-
jemo udeleženci v cestnem prometu. Zavorna pot vlaka, ki vozi s hitrostjo 
100 km/h je okoli 1 km. Nikoli ne poskušajte biti hitrejši od vlaka. Nikoli 
ne tekmujte z vlakom, ker boste poraženi,« je dejal predavatelj, ki nam je 
v premislek povedal statistiko. V zadnjih dvajsetih letih je na pasivno za-
varovanih nivojskih prehodih (Andrejev križ) umrlo 127 ljudi, na aktivno 
zavarovanih (polzapornice, zapornice) pa je bilo smrtnih žrtev 66.

Problematični prehodi, kjer se je v zadnjih letih zgodilo največ nesreč s 
smrtnim izidom, so tudi prehodi na progi Ljubljana - Brezovica – Preserje. 
Lani smo večkrat poročali o hudih nesrečah, ki so se zgodile na prehodu v 
Vnanjih Goricah, kjer je zaradi nespoštovanja prometne signalizacije vlak 
trčil v vozilo.

Pred predavanjem si je Radkovič ogledal tudi vse tri nivojske žele-
zniške prehode v občini Brezovica, ki so po njegovem mnenju glede na 
druge prehode v Sloveniji dokaj varni (so pravilno zavarovani, prometna 
signalizacija deluje, ...). Čeprav prehod v Vnanjih Goricah sodi v sam vrh 
po številu nesreč s smrtnim izidom, to pripisuje predvsem nepravilnemu 
prečkanju prehoda in nespoštovanju prometne signalizacije. 

Vesna Novak

Novice iz KP Ljubljansko barje
V Krajinskem parku Ljubljansko barje smo letos skupaj s TD Barje 

pripravili 7. pohod po Ljubljanskem barju. Tokrat je pot pohodnike po-
peljala iz Notranjih Goric, izpred sedeža KPLB, ob stari in novi strugi reke 
Ljubljanice, mimo Malega Placa do športnega parka v Bevkah, kjer so se 
pohodniki lahko okrepčali z enolončnico. Na 12 kilometrov dolgi trasi so 
vodniki pohodnikom predstavili marsikatero zanimivost o Ljubljanskem 
barju, Ljubljanici, Malem Placu in o vasi Bevke. Lepo pomladno vreme je, 
kljub obilici drugih rekreativnih prireditev po Sloveniji, na Barje pritegnilo 
okoli 200 pohodnikov. Dober odziv obiskovalcev na spremenjeno in bolj 
razgibano traso je potrdil pravilnost te odločitve in že razmišljamo o na-
slednjem pohodu. 

Ob evropskem dnevu parkov je KP Ljubljansko barje obiskal minister 
za okolje in prostor, dr. Roko Žarnić. 

Dan parkov se je zaključil s kolesarskim izletom, v smislu promocije 
trajnostnih oblik mobilnosti in splošne skrbi za čistejše okolje v zavaro-

vanih območjih narave. Udeleženci so dan sklenili z ugotovitvijo, da je 
potrebno veliko več sodelovanja in izmenjave izkušenj med slovenskimi 
parki, saj se bolj ali manj vsi ubadajo s kadrovsko in finančno podhranje-
nostjo, obenem pa so obveznosti in pričakovanja javnosti do parkov vse 
večji. Ali je potrebno razmišljati o formalni ustanovitvi skupne parkovne 
asociacije, pa bo tekla beseda na načrtovanem jesenskem posvetu slo-
venskih parkov, ki ga bomo gostili na Ljubljanskem barju.

Vlada RS se je na seji 19. maja seznanila z analizo stanja o delovanju 
javnih zavodov na področju zavarovanih območij narave in s predlogom 
za njihovo racionalizacijo, predlagano s strani Ministrstva za okolje in 
prostor. 

Podpis pod sliko: Mlajša skupina na razgledni poti na Lajnar.
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Srce je že omagalo
Tvoj dih je zastal
A nate spomin
Bo večno ostal

Po kratki in hudi bolezni nas 
je za vedno zapustila draga 

sestra, teta in sestrična

FRANČIŠKA SENČAR
roj. Armič

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom in znancem za cvetje, sveče ter 
izrečeno sožalje. Zahvaljujemo se tudi gospodu župniku za lepo opravljen 
obred ter pogrebni službi Pieta. Hvala vsem tistim, ki ste jo pospremili na 
njeno zadnjo pot. 

Vsi njeni

Iz sklepa Vlade sledi, da le-ta podpira predlagane usmeritve in izbolj-
šave na področju upravljanja zavarovanih območij ohranjanja narave, z 
namenom povečanja učinkovitosti in uspešnosti delovanja javnih zavo-
dov. Predlagani ukrepi se nanašajo predvsem na racionalizacijo poslova-
nja javnih zavodov - upravljavcev zavarovanih območij narave, vendar ne 
v smislu kadrovskega zmanjševanja, saj se večina parkov že zdaj sooča z 
velikim kadrovskim primanjkljajem. 

Vlada podpira ustanovitev združenja oziroma zveze parkov, načrto-
vane za leto 2012, ki naj temelji na ohranitvi samostojnosti upravljavcev 
in vpetosti v lokalno okolje, omogoča pa naj večjo povezanost na vseh 
področjih delovanja dela, zlasti v smislu skupnega nastopanja, izmenjavi 
izkušenj ter znanj in medsebojni pomoči posameznih upravljavcev. Med 
sklepi je pomembna tudi ugotovitev, da se na državni ravni nadaljuje z 
ustanavljanjem zavarovanih območij narave, predvsem pa da se nadalju-
je z že začetimi aktivnostmi za ustanovitev KP Kamniško – Savinjske Alpe 
ter KP Radensko polje.

Na dan mladosti se je KP Ljubljansko barje ponovno predstavil na 
Novem trgu v Ljubljani v okviru vseevropske osveščevalne akcije o biotski 
raznovrstnosti. Zainteresirane obiskovalce smo osveščali o pomembno-
sti čistega okolja. Obiskovalci so lahko izvedeli več tudi o evrazijski vidri, 
varovanju narave v Triglavskem narodnem parku in oskrbi s pitno vodo 
v Ljubljani, seznanjali so se z različnimi tipi mokrišč v Sloveniji, svetovno 
dediščino v Škocjanskih jamah in bogato biotsko raznovrstnostjo. 

Sodelujemo tudi pri projektu vpisa kolišč pri Igu na seznam UNESCO-
ve kulturne dediščine. Gre za transnacionalno kandidaturo šestih alpskih 
držav, med katerimi je tudi Slovenija. Vpis dveh skupin kolišč na Ižanskem 
na UNESCO-v seznam svetovne dediščine bo šele drugi vpis slovenske 
naravne in kulturne dediščine na to prestižno listo. Vpis bo pomenil tako 
veliko priznanje slovenski arheološki stroki kot tudi veliko obveznost za 
KP Ljubljansko barje, ki bo upravljavec obeh lokalitet.

V Krajinskem parku Ljubljansko barje bomo predvidoma jeseni za-
poslili dva nova sodelavca, že prej, od avgusta dalje, pa potrebujemo po-
slovnega sekretarja, za nadomeščanje porodniške odsotnosti.

KP Ljubljansko barje

Vse lahko pripomore k dobremu! 
Zadnji mesec smo doživeli v ŠKTD Lokvanj res veliko. Že v maju 

nas je prestrašila novica o nujnem operativnem posegu pri naši gra-
bljici, ki pa se je dobro iztekel, saj je že pomagala na delovnem sre-
čanju 28. maja in uspešno tekmovala na medobčinskem srečanju v 
Vrbljenju. 
Slovo od ustanovnega člana Srečka Pristavca

Sredi dela nas je zapustil ustanovni član Srečko Pristavec in nas 
tako spet povezal med seboj v mislih o tem in novem svetu. Zadnje-
ga maja smo skupaj s KS, PGD in občino pripravili žalno sejo in se 
po njej pogovorili o izpolnitvi Srečkovih želja, ki nam jih je predstavil 
4. marca na občnem zboru. Dogovorili smo se tudi, da v imenu KD 
Krim, KD Barje, Slovenskega združenja rejcev konj pasme posavec, 
Društva upokojencev Podpeč - Preserje, SLS, ŠKTD Lokvanj in še 
nekaterih, kot zadnji spregovorim na Srečkovem pogrebu nekaj ti-
stega, kar pred tem še ne bi bilo povedanega. 

Zato domačim izrekam veliko zahvalo, da ste Srečka razumeli, 
mu dovolili in mu pomagali prostovoljno delovati v skupno dobro. 
Tako je bil lahko ustanovni član v več društvih in v Slovenski kmečki 
zvezi – prvi pomladni stranki pred osamosvojitvijo naše domovine. 
Do zadnjega je opravljal pomembne zadolžitve v mnogih prostovolj-
nih organizacijah in dosegal odlične rezultate pri furmanih in naro-
dnih nošah ter tudi na drugih področjih. Z ohranjanjem naravne in 
kulturne dediščine ter mnogimi drugimi rešitvami nas je Srečko po-
vezoval preko vseh meja. Na podoben način je preoblikovana tudi 
Pristava. Tudi v ljudeh in krajih pod Krimom je pustil neizbrisno sled 
in trajen spomin. Srečko je vsem nam dal zgled in povabilo, da hitro 
in odločno posnemamo njegove kreposti, saj nihče ne ve kdaj in kje 
se bo končala pot na tem svetu in bomo spet skupaj z njim v družbi 
naših prednikov.

Domačim izrekam iskreno sožalje, vsem pa želim obilo korajže in 
uspeha pri delu v skupno dobro, da ohranimo zanamcem, podobno kot 
je prenovljena Pristava, tudi našo domovino.
Četrta seja UO ŠKTD

Še pred zadnjimi pripravami na 5. srečanje barjanskih občin smo skle-
nili, da furmane v UO zastopa Janko Ambrožič, operativni vodja je Janez 
Lipovec, častni predsednik sekcije je Ivan Novak in kroniko nadaljujem 
Drago Stanovnik. Tako kot je slovo od Srečka ljubitelje konj, furmanov, 
noš in slovesnosti spodbudilo, bi moralo spodbuditi tudi furmane na 
Ljubljanici in v zraku, da se končno še tam prebije »krč«. Opreti se mora-
mo nase, saj le kaj lahko pričakujemo od drugih, če so »gluhi in slepi« že 
pri preprostih večstoletnih pešpoteh.

V ŠKTD Lokvanj smo sami nasuli dva odseka varne poti iz Vnanjih 
Goric proti Gmajnicam in proti Gmajni. Seveda kljub temu še vedno 
pričakujemo pomoč in sodelovanje z druge strani. Tudi zato smo na KS 
posredovali pobudo, da skupaj označimo varne bližnjice in se zahvalimo 
družinam za dovoljenje prehodov v preteklosti ter se priporočamo za do-
voljenje tudi v naprej. Skupaj moramo poiskati rešitve na nevarnih odse-
kih, saj so tudi na tem področju v vsaki KS še neizkoriščene možnosti. Za 
lažje razumevanje naj bo še odgovor na vprašanje, kako naj pride mamica 
varno z vozičkom iz kraja v kraj, na primer iz Jezera v Podpeč. V vsakem 
naselju še naprej spodbujamo tudi urejanje skupnih površin.
Čestitka za ekipno zmago na 5. srečanju barjanskih občin 

Iskreno zahvalo zaslužite vse grabljice, narodne noše, furmani, kosci 
in vsi, ki smo pri tem na katerikoli način sodelovali. Še posebej družina Li-
povec z Jezera. Ekipna zmaga za našo občino, ki jo je dosegla ekipa ŠKTD 
Lokvanj, nam je dala novih moči, da bomo v prihodnje še bolj spodbujali 
varovanje naše naravne in kulturne dediščine, še zlasti pred navideznimi 
državnimi varuhi.
Zahvala za sredstva in dobra želja

V imenu društva ŠKTD Lokvanj se zahvaljujem Občini Brezovica za na 
razpisu dodeljena sredstva in vsem želim obilo zdravja in poguma, da čim 
bolj koristno preživimo poletni čas 2011! 

Drago Stanovnik,
ŠKTD Lokvanj
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KOLEDAR 
24.6.  15:00  Z Brezovice Izlet po Bohinjskih gorah (prijave na 041 795 006, v večernih urah)

24.6.  17 :00  ŠP Jama Tradicionalni 15. zaključek šolskega leta

2. in 3.7. 4 :30 Z Brezovice Izlet na Triglav (prijave na 041 795 006, v večernih urah)

2.7.  8 :00 izPodpeči Kolesarski vzpon in pohod na Krim

2.7. 20:00 Kamnik pod Krimom Gasilska veselica PGD Kamnik pod Krimom z ansamblom Vrt

3.7. 10:00 Preserje 300 let Župnije Preserje: slovesnost nove maše

3.7. 18:00 Sv. Lovrenc, Jezero 300 let Župnije Preserje: blagoslov obnovitvenih del

6.7. 6:00 Z Brezovice Izlet za veterane na Kofce in Veliki vrh (prijave na 041 795 006, v večernih urah)

6.7. 9:00 Župnišče Preserje 300 let Župnije Preserje: Jubilejni 10. oratorij

9.7. 20:00 GD Notr. Gorice Veselica PGD Notranje Gorice z ansamblom Štrk

Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 
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Uprava Občine Brezovica
Telefon: 01 3601 770 | Fax: 01 3601 771

Uradne ure: ponedeljek: od 9:00 do 12:00 | sreda: od 9:00 do 12:00 | od 14:00 do 17:00 | petek: od 9:00 do 13:00

Tel.: 01/24 44 800, prodaja@ah-klemencic.si, www.ah-klemencic.si
Avtohiša Klemenčič, Hacetova ulica 1, Ljubljana


